

Неїжмак В. Полтавщина: У громаді родинам мобілізованих до військових формувань виплатять по п'ять тисяч гривень [Електронний ресурс] / В. Неїжмак // Голос України. – Електрон. дані. – Україна, 1.06.2022 – Режим доступу: <http://www.golos.com.ua/news/162758> (дата звернення: 1.06.2022). – Загол. з екрана.

У Гадячі на сесії міськради депутати ухвалили рішення стосовно змін та доповнень до програми соціального захисту населення «Турбота», якою передбачено надання разової грошової допомоги мешканцям громади.

Рибальченко В. Дніпро: Завод-переселенець випустив перший комбайн [Електронний ресурс] / В. Рибальченко // Голос України. – Електрон. дані. – Україна, 1.06.2022 – Режим доступу: <http://www.golos.com.ua/news/162752> (дата звернення: 1.06.2022). – Загол. з екрана.

Перший прохідницький комбайн, який найближчим часом працюватиме на вугільно-видобувному підприємстві на Дніпропетровщині, зібрали працівники Дружківського машинобудівного заводу на новому виробничому майданчику в обласному центрі.

В. Воронков Одещина: Підписано меморандум про співпрацю [Електронний ресурс] / В. Воронков // Голос України. – Електрон. дані. – Україна, 1.06.2022 – Режим доступу: <http://www.golos.com.ua/news/162761> (дата звернення: 1.06.2022). – Загол. з екрана.

Логістичний гуманітарний хаб у місті-порті Тульче (Румунія), допомогу з якого доставляють у південні області України, включно з Бессарабією, працюватиме найближчі шість місяців.

Уряд виділив Києву 200 млн грн на ліквідацію наслідків бойових дій [Електронний ресурс] // Урядовий кур'єр. – Електрон. дані. – Україна, 1.06.2022. – Режим доступу: <https://ukurier.gov.ua/uk/news/uryad-vidiliv-kiyevu-200-mln-grn-na-likvidaciyu-na/> (дата звернення: 1.06.2022). – Загол. з екрана.

Кабінет Міністрів України виділив місту Києву із резервного фонду державного бюджету 200 млн грн на ліквідацію наслідків бойових дій та відновлення інфраструктури. Відповідне рішення прийняв 31 травня Уряд на своєму засіданні. Про це повідомив Міністр розвитку громад та територій України Олексій Чернишов, передає Урядовий портал.

Леошко В. Донеччина: Анексія Маріуполя перейшла в активну фазу – росіяни готуються роздавати паспорти [Електронний ресурс] / В. Леошко // Голос України. – Електрон. дані. – Україна, 1.06.2022 – Режим доступу: <http://www.golos.com.ua/news/162772> (дата звернення: 1.06.2022). – Загол. з екрана.

У Маріуполі окупанти розпочали процедуру прийому документів для отримання мешканцями паспортів РФ. Анексія Маріуполя Росією перейшла в активну фазу.

Скрипник В. Вінниччина: 750 тонн продуктів передали у громади для переселенців [Електронний ресурс] / В. Скрипник // Голос України. – Електрон. дані. – Україна, 1.06.2022 – Режим доступу: <http://www.golos.com.ua/news/162779> (дата звернення: 1.06.2022). – Загол. з екрана.

171 тисяча внутрішньо переміщених осіб проживає нині на Вінниччині.

Василенко-Слбоденюк Ю. Рівненщина: Майже 24,5 тисячі осіб отримали допомогу в обласному волонтерському штабі [Електронний ресурс] / Ю. Василенко-Слбоденюк // Голос України. – Електрон. дані. – Україна, 1.06.2022 – Режим доступу: <http://www.golos.com.ua/news/162812> (дата звернення: 1.06.2022). – Загол. з екрана.

Штаб розгорнув роботу з перших днів війни в одному з комунальних закладів облради.

Здоровило Т. Окупанти закріплюються в Сєвєродонецьку та завдали авіаудару по Слов'янську [Електронний ресурс] / Т. Здоровило // України молода. – Електрон. дані. – Україна, 1.06.2022. – Режим доступу: <https://umoloda.kyiv.ua/number/0/2006/166764/> (дата звернення: 1.06.2022). – Загол. з екрана.

Війська РФ закріплюються у центрі Сєвєродонецька у Луганській області, намагаються витіснити підрозділи українських військ у районах Білогорівки та Врубівки.

Черкасець О. На Миколаївщині окуповано до 15% населених пунктів [Електронний ресурс] / О. Черкасець // України молода. – Електрон. дані. – Україна, 1.06.2022. – Режим доступу: <https://umoloda.kyiv.ua/number/0/2006/166803/> (дата звернення: 1.06.2022). – Загол. з екрана.

У Миколаївській області ворог захопив майже 15% населених пунктів. Як інформує Україна молода, про це повідомив голова Миколаївської обласної військової адміністрації Віталій Кім в інтерв'ю на ютуб каналі Попова.

Снегирьов Д. Росіяни кидають у бій «термінатори»: 4 БМПТ помічені поблизу Комишувахи на Луганщині [Електронний ресурс] / Д. Снегирьов // України молода. – Електрон. дані. – Україна, 1.06.2022. – Режим доступу: <https://umoloda.kyiv.ua/number/0/2006/166811/> (дата звернення: 1.06.2022). – Загол. з екрана.

Повномасштабна війна Росії проти українського народу триває вже 98-ту добу.

Окупанти контролюють 70% Сєвєродонецька, частина українських військ відійшла на вигідніші позиції, – Гайдай [Електронний ресурс] // День. – Електрон. дані. – Україна, 1.06.2022. – Режим доступу: <https://day.kyiv.ua/uk/news/010622-okupanty-kontrolyuyut-70-syevyverodonecka-chastyna-ukrayinskyh-viysk-vidiyshla-na> (дата звернення: 1.06.2022). – Загол. з екрана.

Російські окупанти наразі контролюють 70% Сєвєродонецька. Про це повідомив голова Луганської обласної військової адміністрації Сергій Гайдай у телеграмі в середу.

Козирєва Т. Релоковані підприємства на Львівщині створили понад 4 тисячі робочих місць [Електронний ресурс] / Т. Козирєва // День. – Електрон. дані. – Україна, 1.06.2022. – Режим доступу: <https://day.kyiv.ua/uk/news/010622-relokovani-pidpryyemstva-na-lvivshchyni-stvoryly-ponad-4-tysyachi-robochuh-misc> (дата звернення: 1.06.2022). – Загол. з екрана.

Від початку війни до Львівської області переїхали 147 підприємств з інших регіонів. 90 з них уже працюють. Найчастіше це компанії, які спеціалізуються на торгівлі, легкій промисловості, машинобудуванні, металообробці та харчовій промисловості, про що зазначено у повідомленні Львівської обласної військової адміністрації.

Скрипник В. Вінниччина: Вартість газу для населення не зміниться [Електронний ресурс] / В. Скрипник // Голос України. – Електрон. дані. – Україна, 2.06.2022 – Режим доступу: <http://www.golos.com.ua/news/162837> (дата звернення: 2.06.2022). – Загол. з екрана.

З 1 червня 2022 року теплопостачальні організації мають сплачувати 29 гривень за один метр кубічний газу. Дотепер ціна за таку кількість блакитного палива становила вісім гривень.

Лісова Л. Черкаські волонтери відкрили центр допомоги майбутнім мамам-переселенкам [Електронний ресурс] / Л. Лісова // Голос України. – Електрон. дані. – Україна, 2.06.2022 – Режим доступу: <http://www.golos.com.ua/news/162825> (дата звернення: 2.06.2022). – Загол. з екрана.

У Черкасах на базі торговельного центру "Хрещатик-Сіті" однойменна волонтерська організація відкрила гуманітарний центр допомоги вагітним жінкам-переселенкам та матерям, котрі мають діток віком до двох років.

Гербова Н. Львівщина: Пролунали вибухи [Електронний ресурс] / Н. Гербова // Голос України. – Електрон. дані. – Україна, 2.06.2022 – Режим доступу: <http://www.golos.com.ua/news/162842> (дата звернення: 2.06.2022). – Загол. з екрана.

Учора ввечері, 1 червня, у Львівській області окупанти завдали ракетного удару по об'єкту транспортної інфраструктури.

Скрипник В. Вінниця: Новобудов стало менше на третину [Електронний ресурс] / В. Скрипник // Голос України. – Електрон. дані. – Україна, 2.06.2022 – Режим доступу: <http://www.golos.com.ua/news/162840> (дата звернення: 2.06.2022). – Загол. з екрана.

Частка Вінницької області у загальній кількості зданого в державі в експлуатацію житла у першому кварталі нинішнього року становить трохи менш як п'ять відсотків.

Терещенко І. Луганщина: На Сєвєродонецькому «Азоті» пошкоджено склад, де зберігався метанол [Електронний ресурс] / І. Терещенко // Голос України. – Електрон. дані. – Україна, 2.06.2022 – Режим доступу: <http://www.golos.com.ua/news/162862> (дата звернення: 2.06.2022). – Загол. з екрана.

Сєвєродонецький «Азот» дедалі більше потерпає від ударів рашистів, які вже кілька разів поцілили в адміністративні та виробничі об'єкти підприємства.

Терещенко І. Луганщина: Приблизно 80% території Сєвєродонецька окуповано ворогом [Електронний ресурс] / І. Терещенко // Голос України. – Електрон. дані. – Україна, 2.06.2022 – Режим доступу: <http://www.golos.com.ua/news/162850> (дата звернення: 2.06.2022). – Загол. з екрана.

Майже 80% території Сєвєродонецька, включно зі східними кварталами міста, окуповано російськими загарбниками. Тривають вуличні бої.

Рибальченко В. Дніпропетровщина: До будинків повернули світло [Електронний ресурс] / В. Рибальченко // Голос України. – Електрон. дані. – Україна, 2.06.2022 – Режим доступу: <http://www.golos.com.ua/news/162852> (дата звернення: 2.06.2022). – Загол. з екрана.

Майже у десять тисяч домівок, що зазнали обстрілу у населених пунктах Дніпропетровщини, протягом місяця повернули світло.

Поліщук О. Гаряча вода на Рівненщині не дорожчатиме [Електронний ресурс] / О. Поліщук // Голос України. – Електрон. дані. – Україна, 2.06.2022 – Режим доступу: <http://www.golos.com.ua/news/162835> (дата звернення: 2.06.2022). – Загол. з екрана.

На наступні два місяці Кабмін встановив пільгову ціну на газ для постачальників гарячої води.

В. Скрипник Вінниця: Пляжі не працюватимуть до закінчення воєнного стану [Електронний ресурс] / В. Скрипник // Голос України. – Електрон. дані. – Україна, 2.06.2022 – Режим доступу: <http://www.golos.com.ua/news/162881> (дата звернення: 2.06.2022). – Загол. з екрана.

Про заборону мешканцям Вінницької міської громади перебувати на водних об'єктах у місцях масового відпочинку повідомлятимуть спеціальні таблички.

Рівненщина: Від платників податків до держбюджету надійшло 2071,6 мільйона гривень [Електронний ресурс] // Голос України. – Електрон. дані. – Україна, 2.06.2022 – Режим

доступу: <http://www.golos.com.ua/news/162882> (дата звернення: 2.06.2022). – Загол. з екрана.

Бізнес Рівненщини теж працює, зберігає робочі місця та виплачує заробітну плату, сплачує податки.

Поліщук О. Рівненщина: 18 тисяч п'ятикласників навчатимуться за новим стандартом [Електронний ресурс] / О. Поліщук // Голос України. – Електрон. дані. – Україна, 2.06.2022 – Режим доступу: <http://www.golos.com.ua/news/162892> (дата звернення: 2.06.2022). – Загол. з екрана.

Із 1 вересня 2022 року вчителі п'ятих класів приймають естафету впровадження реформи НУШ.

Рівненщина: У Вараші судитимуть жінку, яка виправдовувала злочини агресора [Електронний ресурс] // Голос України. – Електрон. дані. – Україна, 2.06.2022 – Режим доступу: <http://www.golos.com.ua/news/162894> (дата звернення: 2.06.2022). – Загол. з екрана.

За процесуального керівництва Рівненської обласної прокуратури до Кузнецовського міського суду скеровано обвинувальний акт стосовно 63-річної жительки Вараша, якій інкримінують заперечення збройної агресії Російської Федерації проти України (ч. 1 ст. 436-2 КК України).

Скрипник В. Вінниччина: Громади отримали понад 3,7 мільярда гривень [Електронний ресурс] / В. Скрипник // Голос України. – Електрон. дані. – Україна, 3.06.2022 – Режим доступу: <http://www.golos.com.ua/news/162927> (дата звернення: 3.06.2022). – Загол. з екрана.

Платники податків Вінниччини переказали до місцевих бюджетів 3 мільярди 706 мільйонів 563 тисячі гривень. Така сума поповнила скарбнички протягом перших чотирьох місяців 2022 року. Про це повідомили на сайті Вінницької обласної ради з посиланням на обласне управління Державної податкової служби.

Панасюк Т. На Рівненщину від війни «втекли» 33 підприємства [Електронний ресурс] / Т. Панасюк // Голос України. – Електрон. дані. – Україна, 3.06.2022 – Режим доступу: <http://www.golos.com.ua/news/162924> (дата звернення: 3.06.2022). – Загол. з екрана.

У Рівненській області продовжують роботу щодо релокації бізнесу.

Нитка В. Закарпаття готується до літньої оздоровчої кампанії [Електронний ресурс] / В. Нитка // Голос України. – Електрон. дані. – Україна, 3.06.2022 – Режим доступу: <http://www.golos.com.ua/news/162931> (дата звернення: 3.06.2022). – Загол. з екрана.

Нині в області визначають перелік санаторіїв та баз відпочинку, які готові в літній період надавати послуги з оздоровлення.

Мельник П. Кіровоградщина: Навчальні заклади вищої школи мають працювати [Електронний ресурс] / П. Мельник // Голос України. – Електрон. дані. – Україна, 3.06.2022 – Режим доступу: <http://www.golos.com.ua/news/162936> (дата звернення: 3.06.2022). – Загол. з екрана.

Кілька вишів можуть переїхати до Кропивницького задля забезпечення нормального функціонування під час війни.

Сулима С. Буковина: Жінки приготували 50 слоївків голубців, ковбаси та консервовану печеню для воїнів [Електронний ресурс] / С. Сулима // Голос України. – Електрон. дані. – Україна, 3.06.2022 – Режим доступу: <http://www.golos.com.ua/news/162986> (дата звернення: 3.06.2022). – Загол. з екрана.

А ще квашену капусту, горох та квасолу з м'ясом. Усе за традиційною буковинською кухнею, з печі.

Воронков В. Одеса «роззброюється» [Електронний ресурс] / В. Воронков // Голос України. – Електрон. дані. – Україна, 3.06.2022 – Режим доступу: <http://www.golos.com.ua/news/162951> (дата звернення: 3.06.2022). – Загол. з екрана.

Черговий фейк рашистських пропагандистів про те, що в Одесі в школах, дитсадках обладнуються вогневі позиції ЗСУ у місті зустріли з гумором.

Сулима С. Чернівці: У дитсадках міста знайшли прихисток сотні переселенців [Електронний ресурс] / С. Сулима // Голос України. – Електрон. дані. – Україна, 3.06.2022 – Режим доступу: <http://www.golos.com.ua/news/163005> (дата звернення: 3.06.2022). – Загол. з екрана.

Учора один із таких дошкільних закладів відвідав чернівецький міський голова Роман Клічук, який разом з депутатським корпусом прагне створити максимум умов для переселенців та їхніх дітей.

Панасюк Т. Рівненщина: Відновила роботу Єдина інформаційна система соціальної сфери [Електронний ресурс] / Т. Панасюк // Голос України. – Електрон. дані. – Україна, 3.06.2022 – Режим доступу: <http://www.golos.com.ua/news/162967> (дата звернення: 3.06.2022). – Загол. з екрана.

Таку систему продовжують пілотувати Рівненська та Житомирська області.

На Рівненщині майже 170 тисяч учнів завершили навчальний рік [Електронний ресурс] // Голос України. – Електрон. дані. – Україна, 3.06.2022 – Режим доступу: <http://www.golos.com.ua/news/162990> (дата звернення: 3.06.2022). – Загол. з екрана.

Традиційного святкування в освітніх закладах не буде, учні завершать навчальний рік дистанційно.

Воронков В. Одещина: Квартальний бюджет ОТГ перевиконано [Електронний ресурс] / В. Воронков // Голос України. – Електрон. дані. – Україна, 3.06.2022 – Режим доступу: <http://www.golos.com.ua/news/162953> (дата звернення: 3.06.2022). – Загол. з екрана.

За підсумками першого кварталу поточного року доходну частину бюджету Болградської територіальної громади перевиконано.

Слов'янськ та Дружківка без води понад 2 тижні [Електронний ресурс] // День. – Електрон. дані. – Україна, 3.06.2022. – Режим доступу: <https://day.kyiv.ua/uk/news/030622-slovyansk-ta-druzhkivka-bez-vody-ponad-2-tyzhni> (дата звернення: 3.06.2022). – Загол. з екрана.

Внаслідок масованих обстрілів понад 2 тижні повністю зневоднені Слов'янськ та Дружківка і частково немає води у Краматорську, Костянтинівці та Торецьку, повідомляє Вільне радіо.

На Рівненщині стартує нова програма грошової допомоги для переселенців [Електронний ресурс] // Голос України. – Електрон. дані. – Україна, 4.06.2022 – Режим доступу: <http://www.golos.com.ua/news/163026> (дата звернення: 4.06.2022). – Загол. з екрана.

У Рівненському ЦНАПі розпочнуться виплати для переселенців. З вівторка в центрі адмінпослуг стартує програма грошової допомоги внутрішньо переміщеним особам від чеської гуманітарної організації «Людина в біді». Виплати стали можливі завдяки співпраці Рівненської ОВА, міської влади, Національної соціальної сервісної служби у Рівненській області з чеською благодійною організацією. Для того, щоб зареєструватися

на програму грошової допомоги, необхідно з 7 до 24 червня звернутися до Центру надання адміністративних послуг у місті Рівному.

Панасюк Т. На Рівненщині зростає кількість хворих на кишкові інфекції [Електронний ресурс] / Т. Панасюк // Голос України. – Електрон. дані. – Україна, 4.06.2022 – Режим доступу: <http://www.golos.com.ua/news/163027> (дата звернення: 4.06.2022). – Загол. з екрана.

Про епідеміологічну ситуацію та поширення інфекційних захворювань на Рівненщині розповів директор департаменту цивільного захисту та охорони здоров'я населення Рівненської ОВА Олег Вівсянник.

Скрипник В. Вінниця: Десять відсотків випускників-2022 — золоті медалісти [Електронний ресурс] / В. Скрипник // Голос України. – Електрон. дані. – Україна, 4.06.2022 – Режим доступу: <http://www.golos.com.ua/news/163028> (дата звернення: 4.06.2022). – Загол. з екрана.

Разом з вінничанами атестати про середню освіту отримали 48 переселенців.

Леошко В. Донецщина: Від початку війни з гарячих точок області евакуювали майже дев'ять тисяч осіб [Електронний ресурс] / В. Леошко // Голос України. – Електрон. дані. – Україна, 4.06.2022 – Режим доступу: <http://www.golos.com.ua/news/163053> (дата звернення: 4.06.2022). – Загол. з екрана.

Ще 56 осіб, із яких троє дітей, евакуйовані рятувальниками ДСНС з Краматорського та Бахмутського районів. Люди, яких вивозять з районів проведення бойових дій, отримують необхідну підтримку в гуманітарному штабі на залізничному вокзалі міста Покровська.

Гербовка Н. Львівщина планує з 1 вересня повернутися до очного навчання [Електронний ресурс] / Н. Гербовка // Голос України. – Електрон. дані. – Україна, 4.06.2022 – Режим доступу: <http://www.golos.com.ua/news/163039> (дата звернення: 4.06.2022). – Загол. з екрана.

Щоб відновити очне навчання, в районах області організують виїзні наради керівництва департаменту освіти ЛОВА з керівниками відділів освіти територіальних громад та керівниками навчальних закладів. У департаменті зазначають, що зустрічі на місцях дають змогу розглянути особливості повернення до очного навчання в розрізі кожної громади та кожного закладу освіти.

Черкасець О. НА ТЕРИТОРІЇ ОРДЛО ОБМЕЖИЛИ ДОСТУП ДО VIBER [Електронний ресурс] / О. Черкасець // України молода. – Електрон. дані. – Україна, 4.06.2022. – Режим доступу: <https://umoloda.kyiv.ua/number/0/2006/166855/> (дата звернення: 4.06.2022). – Загол. з екрана.

У окремих районах тимчасово окупованих Донецької і Луганської областей із 3 червня обмежили доступ до месенджера Viber.

Черкасець О. В Одесі вилучать слово «російський» з назви драмтеатру [Електронний ресурс] / О. Черкасець // України молода. – Електрон. дані. – Україна, 4.06.2022. – Режим доступу: <https://umoloda.kyiv.ua/number/0/2006/166861/> (дата звернення: 4.06.2022). – Загол. з екрана.

Одеський драмтеатр офіційно змінює назву. Депутати Одеської облради підтримали таке рішення. Відтак з назви «Одеський обласний академічний російський драматичний театр» буде вилучене слово «російський».

Черкасець О. На Одещині затримали підозрюваних у розкраданні гуманітарки [Електронний ресурс] / О. Черкасець // України молода. – Електрон. дані. – Україна,

4.06.2022. – Режим доступу: <https://umoloda.kyiv.ua/number/0/2006/166869/> (дата звернення: 4.06.2022). – Загол. з екрана.

У Одеській області керівник благодійного фонду намагався продати гуманітарку, яка призначалася для військових. Правоохоронцям вдалося затримати злочинця разом з підлеглим «на гарячому».

Козирєва Т. У Львові скасовано сухий закон. Частково [Електронний ресурс] / Т. Козирєва // День. – Електрон. дані. – Україна, 4.06.2022. – Режим доступу: <https://day.kyiv.ua/uk/news/040622-u-lvovi-skasovano-suhyy-zakon-chastkovo> (дата звернення: 4.06.2022). – Загол. з екрана.

Львівська міська рада від 3 червня частково послабила обмеження для закладів громадського харчування та торгових мереж щодо продажу алкогольних напоїв на території громади.

Панасюк Т. / Т. Панасюк На Рівненщині – перші випускники Луганського медуніверситету [Електронний ресурс] / Т. Панасюк // Голос України. – Електрон. дані. – Україна, 5.06.2022 – Режим доступу: <http://www.golos.com.ua/news/163076> (дата звернення: 5.06.2022). – Загол. з екрана.

Присягу на вірність народу України склали випускники релокованого вищого навчального закладу – йдеться про Луганський медуніверситет.

Чепурний В. Чернігів виділяє майже 85 мільйонів на відновлення [Електронний ресурс] / В. Чепурний // Голос України. – Електрон. дані. – Україна, 5.06.2022 – Режим доступу: <http://www.golos.com.ua/news/163080> (дата звернення: 5.06.2022). – Загол. з екрана.

Виконком Чернігівської міської ради виділив майже 80 мільйонів на підвищення обороноздатності міста та подолання наслідків боїв.

Терещенко І. Луганщина: Тривають запеклі бої за Сєвєродонецьк – місто поділено навпіл [Електронний ресурс] / І. Терещенко // Голос України. – Електрон. дані. – Україна, 5.06.2022 – Режим доступу: <http://www.golos.com.ua/news/163099> (дата звернення: 5.06.2022). – Загол. з екрана.

Нині рашисти контролюють східні квартали міста й знову завдають обстрілів по території підприємства «Азот»

Сулима С. Буковина: Антиросійські чистки в обласній бібліотеці [Електронний ресурс] / С. Сулима // Голос України. – Електрон. дані. – Україна, 5.06.2022 – Режим доступу: <http://www.golos.com.ua/news/163108> (дата звернення: 5.06.2022). – Загол. з екрана.

Утилізовано понад 50 тисяч російськомовних книжок: вони пішли на макулатуру.

Василенко Т. Запоріжжя: Внаслідок обстрілу пошкоджено електромережі [Електронний ресурс] / Т. Василенко // Голос України. – Електрон. дані. – Україна, 5.06.2022 – Режим доступу: <http://www.golos.com.ua/news/163113> (дата звернення: 5.06.2022). – Загол. з екрана.

Протягом 4 червня внаслідок артилерійських обстрілів було знеструмлено чотири населені пункти у Василівських електромережах – це загалом 1100 домівок.

Здоровило Т. Київ обстріляли ракетами війська РФ з Каспійського моря [Електронний ресурс] / Т. Здоровило // України молода. – Електрон. дані. – Україна, 5.06.2022. – Режим доступу: <https://umoloda.kyiv.ua/number/0/2006/166874/> (дата звернення: 5.06.2022). – Загол. з екрана.

У Києві вранці у неділю, 5 червня, були вибухи в Дарницькому та Дніпровському районах, завдано ракетних ударів по об'єктах інфраструктури.

Здоровило Т. Із Харкова врятовано тисячі книг перевезених з під обстрілу в Рівне [Електронний ресурс] / Т. Здоровило // України молода. – Електрон. дані. – Україна, 5.06.2022. – Режим доступу: <https://umoloda.kyiv.ua/number/0/2006/166877/> (дата звернення: 5.06.2022). – Загол. з екрана.

У Рівному врятували до 250 тисяч українських книг, які вивезли з-під обстрілів із Харкова.

У Києві локалізували пожежі спричинені ранковим обстрілом, загиблих немає [Електронний ресурс] // День. – Електрон. дані. – Україна, 5.06.2022. – Режим доступу: <https://day.kyiv.ua/uk/news/050622-u-kyuevi-lokalizuvaly-pozhezhi-sprychyneni-rankovym-obstrilom-zagybylyh-nemaue> (дата звернення: 5.06.2022). – Загол. з екрана.

У Києві вдалося локалізувати пожежі, спричинені ранковим обстрілом РФ.

Чернов В. Сумщина: Бойові дії тривають у чверті громад [Електронний ресурс] / В. Чернов // Голос України. – Електрон. дані. – Україна, 6.06.2022 – Режим доступу: <http://www.golos.com.ua/news/163137> (дата звернення: 6.06.2022). – Загол. з екрана.

Мінреінтеграції оновило перелік громад Сумщини, де тривають бойові дії.

Чернов В. Сумщина: Медсестер і фельдшерів більше не навчатимуть [Електронний ресурс] / В. Чернов // Голос України. – Електрон. дані. – Україна, 6.06.2022 – Режим доступу: <http://www.golos.com.ua/news/163136> (дата звернення: 6.06.2022). – Загол. з екрана.

На Сумщині Глухівський фаховий медичний коледж припиняє підготовку спеціалістів.

Нитка В. Закарпаття: Відкрито літній простір для дітей та молоді [Електронний ресурс] / В. Нитка // Голос України. – Електрон. дані. – Україна, 6.06.2022 – Режим доступу: <http://www.golos.com.ua/news/163144> (дата звернення: 6.06.2022). – Загол. з екрана.

Літній табір «Спільно Кемп», зорганізований ГО «Культурна платформа Закарпаття» за підтримки Дитячого фонду ООН (ЮНІСЕФ) в Україні у співпраці з Закарпатською обласною військовою адміністрацією, 5 червня відкрив перший літній простір для дітей та молоді віком 7–17 років. У його рамках учасники знаходять нових друзів, навчаються, граються і проводять час з користю.

Воронков В. Одеса: «Друге дихання» контейнерних перевезень [Електронний ресурс] / В. Воронков // Голос України. – Електрон. дані. – Україна, 6.06.2022 – Режим доступу: <http://www.golos.com.ua/news/163145> (дата звернення: 6.06.2022). – Загол. з екрана.

Контейнерні перевезення з українських дунайських портів у морський порт Румунії Констанцу виходять на новий рівень і стають масштабнішими.

Мельник П. Кіровоградщина: Уникати призову допомагали за 2,5 тисячі доларів [Електронний ресурс] / П. Мельник // Голос України. – Електрон. дані. – Україна, 6.06.2022 – Режим доступу: <http://www.golos.com.ua/news/163154> (дата звернення: 6.06.2022). – Загол. з екрана.

Правоохоронці задокументували протиправні дії осіб одразу після отримання ними грошових коштів.

Юстицька М. Інформація про замінування рівненського летовища не підтвердилася [Електронний ресурс] / М. Юстицька // Голос України. – Електрон. дані. – Україна, 6.06.2022 – Режим доступу: <http://www.golos.com.ua/news/163196> (дата звернення: 6.06.2022). – Загол. з екрана.

Ми вже інформували про те, що до поліції сьогодні, 6 червня, о 09:45 надійшло повідомлення про нібито замінування аеропорту Рівного. На місце події оперативно

прибули фахівці вибухотехнічної служби ГУНП в Рівненській області, кінологи та слідчо-оперативна група Рівненського районного управління поліції. Із приміщення евакуювали персонал.

Гербовка Н. Львівщина: Тероборона долучилась до евакуації жителів Бахмута [Електронний ресурс] / Н. Гербовка // Голос України. – Електрон. дані. – Україна, 6.06.2022 – Режим доступу: <http://www.golos.com.ua/news/163171> (дата звернення: 6.06.2022). – Загол. з екрана.

Військовослужбовці 103-ї окремої бригади Сил ТрО ЗСУ долучились до евакуації транспортних засобів ДП «Артемсіль».

На Рівненщині формують житловий фонд для переселенців [Електронний ресурс] // Голос України. – Електрон. дані. – Україна, 6.06.2022 – Режим доступу: <http://www.golos.com.ua/news/163193> (дата звернення: 6.06.2022). – Загол. з екрана.

У Рівненській області триває робота щодо формування житлового фонду та впорядкування обліку переселенців, які потребують помешкання.

Мельник П. Кіровоградщина: Із зон активних бойових дій у регіон перемістилися 23 підприємства [Електронний ресурс] / П. Мельник // Голос України. – Електрон. дані. – Україна, 6.06.2022 – Режим доступу: <http://www.golos.com.ua/news/163204> (дата звернення: 6.06.2022). – Загол. з екрана.

До програми з релокації підприємств із зон активних бойових дій до безпечних регіонів Кіровоградська область долучилася в квітні.

І. Козак Хмельниччина: Для тих, хто втратив роботу [Електронний ресурс] / І. Козак // Голос України. – Електрон. дані. – Україна, 7.06.2022 – Режим доступу: <http://www.golos.com.ua/news/163229> (дата звернення: 7.06.2022). – Загол. з екрана.

У Кам'янці-Подільському відкрили Центр освіти.

В. Чернов Сумщина: Діти із зони бойових дій відпочиватимуть на Прикарпатті [Електронний ресурс] / В. Чернов // Голос України. – Електрон. дані. – Україна, 7.06.2022 – Режим доступу: <http://www.golos.com.ua/news/163217> (дата звернення: 7.06.2022). – Загол. з екрана.

275 дітей із Білопільської громади на Сумщині, віднесеної до зони проведення бойових дій, оздоровляться нинішнього літа у Моршині та Трускавці.

В. Леошко Донецщина: Місцеві «шерифи» евакуювали родини з дітьми з-під Слов'янська [Електронний ресурс] / В. Леошко // Голос України. – Електрон. дані. – Україна, 7.06.2022 – Режим доступу: <http://www.golos.com.ua/news/163223> (дата звернення: 7.06.2022). – Загол. з екрана.

Дві родини із п'ятьма дітьми евакуйовані поліцейськими офіцерами громади з селища Черкаське, що поблизу Слов'янська.

Сулима С. Буковина: Випадки кишкової інфекції зросли вдвічі [Електронний ресурс] / С. Сулима // Голос України. – Електрон. дані. – Україна, 7.06.2022 – Режим доступу: <http://www.golos.com.ua/news/163232> (дата звернення: 7.06.2022). – Загол. з екрана.

За словами начальниці Центру контролю та профілактики хвороб Наталії Гонко, в області перевищення кількості випадків гострих кишкових інфекцій спостерігається у понад два рази.

Гербова Н. Львів: Уперше навчатимуть професії «Оператор дрона» [Електронний ресурс] / Н. Гербова // Голос України. – Електрон. дані. – Україна, 7.06.2022 – Режим доступу: <http://www.golos.com.ua/news/163221> (дата звернення: 7.06.2022). – Загол. з екрана.

На базі Львівського вищого професійного училища комп'ютерних технологій та будівництва впроваджують пілотний проект із курсової підготовки управління дронами.

Чепурний В. Чернігівщина: Як відродити легку промисловість? [Електронний ресурс] / В. Чепурний // Голос України. – Електрон. дані. – Україна, 7.06.2022 – Режим доступу: <http://www.golos.com.ua/news/163250> (дата звернення: 7.06.2022). – Загол. з екрана.

Шляхи відродження традиційної для Чернігівщини галузі обговорювали з керівництвом обласної військової адміністрації керівники підприємств легкої промисловості, а зустріч вела голова правління Асоціації «Укрлегпром» Тетяна Ізовіт.

Воронков В. Одещина: Розмінування Чорного моря забезпечить Туреччина [Електронний ресурс] / В. Воронков // Голос України. – Електрон. дані. – Україна, 7.06.2022 – Режим доступу: <http://www.golos.com.ua/news/163249> (дата звернення: 7.06.2022). – Загол. з екрана.

З'явилися деталі попереднього плану вивезення зерна з Одеси. Ймовірно, що ВМС займуться розмінуванням прибережних вод, а рашистські кораблі супроводжуватимуть вантажі до Босфору.

Сулима С. Буковина: Шпиталі приймають евакуйованих зі сходу України [Електронний ресурс] / С. Сулима // Голос України. – Електрон. дані. – Україна, 7.06.2022 – Режим доступу: <http://www.golos.com.ua/news/163263> (дата звернення: 7.06.2022). – Загол. з екрана.

У Чернівці евакуаційним потягом прибули пацієнти з госпіталів Краматорська, Слов'янська та Дніпра.

Мельник П. Кіровоградщина: В умовах війни в області працюють 86% підприємств, бюджет перевиконується [Електронний ресурс] / П. Мельник // Голос України. – Електрон. дані. – Україна, 7.06.2022 – Режим доступу: <http://www.golos.com.ua/news/163274> (дата звернення: 7.06.2022). – Загол. з екрана.

За результатами моніторингу, з початку воєнного стану на Кіровоградщині відновили свою роботу 68 промислових підприємств.

До Києва привезли тіла загиблих захисників "Азовсталі" [Електронний ресурс] // День. – Електрон. дані. – Україна, 7.06.2022. – Режим доступу: <https://day.kyiv.ua/uk/news/070622-do-kyieva-pryvezly-tila-zagyblyh-zahysnykiv-azovstali> (дата звернення: 7.06.2022). – Загол. з екрана.

До Києва привезли тіла загиблих українських військовослужбовців із мариупольського заводу "Азовсталь".

Кім: Проблема з питною водою у Миколаєві наразі не вирішена [Електронний ресурс] // День. – Електрон. дані. – Україна, 7.06.2022. – Режим доступу: <https://day.kyiv.ua/uk/news/070622-kim-problema-z-pytnoyu-vodoyu-u-mykolayevi-narazi-ne-vyrishena> (дата звернення: 7.06.2022). – Загол. з екрана.

Проблема з питною водою у Миколаєві наразі не вирішена, її або розвозять, або її доводиться купувати.

Чернов В. Сумщина: Лікарі з Великої Британії працюють у бібліотеці [Електронний ресурс] / В. Чернов // Голос України. – Електрон. дані. – Україна, 8.06.2022 – Режим

доступу: <http://www.golos.com.ua/news/163309> (дата звернення: 8.06.2022). – Загол. з екрана.

У Тростянці на Сумщині англійські лікарі здійснюють безплатний прийом пацієнтів.

Чернов В. Сумщина: Шляховики відновлюють дороги [Електронний ресурс] / В. Чернов // Голос України. – Електрон. дані. – Україна, 8.06.2022 – Режим доступу: <http://www.golos.com.ua/news/163311> (дата звернення: 8.06.2022). – Загол. з екрана.

Охтирка через війну зазнала чи не найбільших на Сумщині руйнувань: повністю знищено чимало об'єктів міської інфраструктури, розбомблено ТЕЦ, житлові будинки та соціальні установи.

Чернов В. Суми: Власникам зруйнованого житла виплачують допомогу [Електронний ресурс] / В. Чернов // Голос України. – Електрон. дані. – Україна, 8.06.2022 – Режим доступу: <http://www.golos.com.ua/news/163313> (дата звернення: 8.06.2022). – Загол. з екрана.

У Сумах десятки людей звернулися до міськради із заявами про виплату матеріальної допомоги через втрачене житло.

Панасюк Т. Рівненщина: Карантин через COVID-19 продовжили до кінця літа [Електронний ресурс] / Т. Панасюк // Голос України. – Електрон. дані. – Україна, 8.06.2022 – Режим доступу: <http://www.golos.com.ua/news/163328> (дата звернення: 8.06.2022). – Загол. з екрана.

Обласна комісія з питань ТЕБ і НС продовжила карантин на Рівненщині до 31 серпня цього року.

Чепурний В. Чернігівщина: Комендантський час скорочено [Електронний ресурс] / В. Чепурний // Голос України. – Електрон. дані. – Україна, 8.06.2022 – Режим доступу: <http://www.golos.com.ua/news/163334> (дата звернення: 8.06.2022). – Загол. з екрана.

Розпорядженням начальника Чернігівської ОВА комендантський час на території Чернігівської області відсьогодні діє з 23-ї до 4-ї години.

Гербова Н. Львів: Запрацював Офіс підтримки військовослужбовців та членів їхніх сімей [Електронний ресурс] / Н. Гербова // Голос України. – Електрон. дані. – Україна, 8.06.2022 – Режим доступу: <http://www.golos.com.ua/news/163355> (дата звернення: 8.06.2022). – Загол. з екрана.

Офіс підтримки розпочав роботу у тестовому режимі. Однак до нього звернулося 20 осіб, вісім звернень уже розглянуто.

Стражник Л. Івано-Франківщина: Навантаження на медичну мережу значно зросло [Електронний ресурс] / Л. Стражник // Голос України. – Електрон. дані. – Україна, 8.06.2022 – Режим доступу: <http://www.golos.com.ua/news/163356> (дата звернення: 8.06.2022). – Загол. з екрана.

Для розміщення у лікувальних закладах Прикарпаття постійно прибувають евакуаційні потяги з паліативними хворими.

Нитка В. Ужгород: Місцеві закарпатські компанії займають 40% ринку пального [Електронний ресурс] / В. Нитка // Голос України. – Електрон. дані. – Україна, 8.06.2022 – Режим доступу: <http://www.golos.com.ua/news/163359> (дата звернення: 8.06.2022). – Загол. з екрана.

Аби забезпечити населення паливом у достатній кількості, керівництво області постійно комунікує із закордонними партнерами і місцевим бізнесом.

Черкасець О. На Зміїному ворог зміцнює бойові позиції [Електронний ресурс] / О. Черкасець // України молода. – Електрон. дані. – Україна, 8.06.2022. – Режим доступу: <https://umoloda.kyiv.ua/number/0/2006/166972/> (дата звернення: 8.06.2022). – Загол. з екрана.

Російські окупанти зміцнюють бойові позиції на тимчасово захопленому острові Зміїний та вигадуть способи як висадити десант на узбережжя Одещини.

Козирєва Т. У Львові триває дерусифікація і вже обирають нові назви вулицям [Електронний ресурс] / Т. Козирєва // День. – Електрон. дані. – Україна, 8.06.2022. – Режим доступу: <https://day.kyiv.ua/uk/news/080622-u-lvovi-tryvaye-derusyfikaciya-i-vzhe-obuyayut-povi-nazvu-vulycyam> (дата звернення: 8.06.2022). – Загол. з екрана.

Йдеться про онлайн-голосування за перейменування «російських» вулиць, до якого можуть долучитися всі охочі. Про це повідомляє пресслужба Львівської міської ради.

Козирєва Т. Львів співпрацюватиме у медичній сфері з французькими колегами [Електронний ресурс] / Т. Козирєва // День. – Електрон. дані. – Україна, 8.06.2022. – Режим доступу: <https://day.kyiv.ua/uk/news/080622-lviv-spivpracyuvatyme-u-medychniy-sferi-z-francuzkymu-kolegamu> (дата звернення: 8.06.2022). – Загол. з екрана.

Львівський міський голова Андрій Садовий зустрівся вчора, 7 червня, з мером французького міста Нансі Мет'ю Кляйном. За інформацією Львівської міської ради, у розмові йшлося про поточну ситуацію в Україні й місті та роботу з вимушеними переселенцями. Також мер представив гостеві проєкт реабілітаційного центру для важкопоранених українців у межах ініціативи «Незламні». Сторони домовилися про подальшу співпрацю та обмін досвідом у медичній сфері.

Панасюк Т. Рівненщина: Збільшили обсяги вирощування овочів борщового набору [Електронний ресурс] / Т. Панасюк // Голос України. – Електрон. дані. – Україна, 9.06.2022 – Режим доступу: <http://www.golos.com.ua/news/163390> (дата звернення: 9.06.2022). – Загол. з екрана.

Цьогоріч Рівненщина орієнтується на вирощування традиційних для регіону овочевих культур: картоплі, моркви, буряка, капусти, цибулі.

Стражник Л. Прикарпаття розробляє Стратегію інтеграції переселенців [Електронний ресурс] / Л. Стражник // Голос України. – Електрон. дані. – Україна, 9.06.2022 – Режим доступу: <http://www.golos.com.ua/news/163393> (дата звернення: 9.06.2022). – Загол. з екрана.

На Івано-Франківщині розробляють комплексний план заходів Стратегії інтеграції внутрішньо переміщених осіб на період до 2024 року.

Воронков В. Одеса: Шанувальник «руського міра» відправився у в'язницю на вісім років [Електронний ресурс] / В. Воронков // Голос України. – Електрон. дані. – Україна, 9.06.2022 – Режим доступу: <http://www.golos.com.ua/news/163395> (дата звернення: 9.06.2022). – Загол. з екрана.

Житель Беляївського району Одеської області проведе за ґратами 8 років за здійснення розвідки на користь країни-агресора.

Терещенко І. Луганщина: Северодонецьк є найгарячішою точкою по всій лінії фронту [Електронний ресурс] / І. Терещенко // Голос України. – Електрон. дані. – Україна, 9.06.2022 – Режим доступу: <http://www.golos.com.ua/news/163397> (дата звернення: 9.06.2022). – Загол. з екрана.

Ворог кидає на обласний центр Луганщини все нові і нові підрозділи, значно наростивши там кількість особового складу.

Сулима С. Чернівці: Міськрада знову виділила гроші на потреби ЗСУ [Електронний ресурс] / С. Сулима // Голос України. – Електрон. дані. – Україна, 9.06.2022 – Режим доступу: <http://www.golos.com.ua/news/163401> (дата звернення: 9.06.2022). – Загол. з екрана. *Виконком Чернівецької міськради виділив чергові 12,7 мільйона гривень на потреби ЗСУ. Про це розповів міський голова Роман Клічук.*

Рибальченко В. Дніпропетровщина: Соціальні об'єкти знов відкриті [Електронний ресурс] / В. Рибальченко // Голос України. – Електрон. дані. – Україна, 9.06.2022 – Режим доступу: <http://www.golos.com.ua/news/163412> (дата звернення: 9.06.2022). – Загол. з екрана. *Соціальна інфраструктура області поступово відновлює свою роботу.*

Здоровило Т. Поблизу Києва відкрився табір відпочинку для дітей-переселенців [Електронний ресурс] / Т. Здоровило // України молода. – Електрон. дані. – Україна, 9.06.2022. – Режим доступу: <https://umoloda.kyiv.ua/number/0/2006/166989/> (дата звернення: 9.06.2022). – Загол. з екрана. *У селі Семиполки Броварського району, за ініціативою двох громадських організацій — «Антикорупційний штаб» і «7fields», відкрився літній дитячий табір «7fields». Упродовж літа тут зможуть відпочити 300 дітей, які через воєнні дії змушені переїхати у більш безпечні регіони країни.*

Бойко І. Київрада позбавила Мінськ статусу міста-побратима [Електронний ресурс] / І. Бойко // України молода. – Електрон. дані. – Україна, 9.06.2022. – Режим доступу: <https://umoloda.kyiv.ua/number/0/2006/166993/> (дата звернення: 9.06.2022). – Загол. з екрана. *Депутати Київської міської ради більшістю голосів позбавили столицю республіки Білорусь місто Мінськ статусу міста-побратима Києва.*

У Києві на Центральному залізничному вокзалі встановили металошукачі [Електронний ресурс] // День. – Електрон. дані. – Україна, 9.06.2022. – Режим доступу: <https://day.kyiv.ua/uk/news/090622-u-kyievi-na-centralnomu-zaliznychnomu-vokzali-vstanovyly-metaloshukachi> (дата звернення: 9.06.2022). – Загол. з екрана. *У Києві на Центральному залізничному вокзалі посилили заходи безпеки пасажирів: ввели огляд речей та встановили металошукачі, передає УНН з посиланням на пресслужбу Укрзалізниці.*

Миколаїв отримав п'ять водовозок від Міжнародного Комітету Червоного Хреста [Електронний ресурс] // День. – Електрон. дані. – Україна, 9.06.2022. – Режим доступу: <https://day.kyiv.ua/uk/news/090622-mykolayiv-otrymav-pyat-vodovozok-vid-mizhnarodnogo-komitetu-chervonogo-hresta> (дата звернення: 9.06.2022). – Загол. з екрана. *Миколаїв отримав п'ять новеньких водовозок від Міжнародного Комітету Червоного Хреста в Україні. Про це розповіли на сайті міської ради.*

Рівненщина: Теробороні передали півтори тисячі бронежилетів [Електронний ресурс] // Голос України. – Електрон. дані. – Україна, 10.06.2022 – Режим доступу: <http://www.golos.com.ua/news/163458> (дата звернення: 10.06.2022). – Загол. з екрана. *1556 бронежилетів четвертого класу захисту, які мають щодо цього висновок балістичної експертизи, передали теробороні Рівненщини.*

Якименко М. Волинь: Куди «вивітрилася» гуманітарна допомога з Нідерландів [Електронний ресурс] / М. Якименко // Голос України. – Електрон. дані. – Україна,

10.06.2022 – Режим доступу: <http://www.golos.com.ua/news/163460> (дата звернення: 10.06.2022). – Загол. з екрана.

Правоохоронці з'ясовують, куди поділися 208 тонн гумдопомоги, яку завезли впродовж березня-травня цього року семеро волинських перевізників з Нідерландів...

Мельник П. Кіровоградщина: Надання психологічної допомоги населенню та ВПО з початком війни – в пріоритеті [Електронний ресурс] / П. Мельник // Голос України. – Електрон. дані. – Україна, 10.06.2022 – Режим доступу: <http://www.golos.com.ua/news/163465> (дата звернення: 10.06.2022). – Загол. з екрана.

Загалом сьогодні функціонують 118 психологічних хабів, центрів та пунктів, які працюють у всіх громадах Кіровоградської області.

Терещенко І. Луганщина: У Сєвєродонецьку запеклі бої – знищено Льодовий палац [Електронний ресурс] / І. Терещенко // Голос України. – Електрон. дані. – Україна, 10.06.2022 – Режим доступу: <http://www.golos.com.ua/news/163467> (дата звернення: 10.06.2022). – Загол. з екрана.

У Сєвєродонецьку тривають запеклі бої. Рашисти відступили, бо виявилися значно слабшими за наших захисників. Водночас ворог потужно обстрілює Лисичанськ...

Гербовка Н. Львівщина: На підтримку фермерів скеровано ще понад три мільйони гривень [Електронний ресурс] / Н. Гербовка // Голос України. – Електрон. дані. – Україна, 10.06.2022 – Режим доступу: <http://www.golos.com.ua/news/163500> (дата звернення: 10.06.2022). – Загол. з екрана.

Аграрії Львівщини додатково отримують 3,4 мільйона гривень з обласного бюджету.

Воронков В. Одеситів лякають холерою [Електронний ресурс] / В. Воронков // Голос України. – Електрон. дані. – Україна, 10.06.2022 – Режим доступу: <http://www.golos.com.ua/news/163504> (дата звернення: 10.06.2022). – Загол. з екрана.

В одеських групах Viber і Telegram почала поширюватися недостовірна інформація про можливість зараження води холерою.

Івашко О. Миколаїв: Місто зазнало значних збитків [Електронний ресурс] / О. Івашко // Голос України. – Електрон. дані. – Україна, 10.06.2022 – Режим доступу: <http://www.golos.com.ua/news/163493> (дата звернення: 10.06.2022). – Загол. з екрана.

Загалом з 24 лютого пошкоджено 143 об'єкти комунальної власності.

Мельник Д. Рівненщина: В регіоні з'являться ще п'ять Центрів безпеки [Електронний ресурс] / Д. Мельник // Голос України. – Електрон. дані. – Україна, 10.06.2022 – Режим доступу: <http://www.golos.com.ua/news/163501> (дата звернення: 10.06.2022). – Загол. з екрана.

Перспективу створення в області ще п'яти Центрів безпеки обговорили очільник Рівненської ОВА з головою ДСНС України.

Воронков В. Одеса: Депутата облради затримали під час отримання хабара [Електронний ресурс] / В. Воронков // Голос України. – Електрон. дані. – Україна, 10.06.2022 – Режим доступу: <http://www.golos.com.ua/news/163508> (дата звернення: 10.06.2022). – Загол. з екрана.

Співробітники Управління стратегічних розслідувань Головного управління Нацполіції на Одещині та детективи НАБУ затримали депутата Одеської облради від партії «Довіряй справам» Дмитра Ч.

Стражник Л. Івано-Франківщина: Отримали кошти на відшкодування витрат щодо прийому ВПО [Електронний ресурс] / Л. Стражник // Голос України. – Електрон. дані. – Україна, 10.06.2022 – Режим доступу: <http://www.golos.com.ua/news/163509> (дата звернення: 10.06.2022). – Загол. з екрана.

Територіальні громади області отримали кошти з Держрезерву на відшкодування витрат щодо прийому внутрішньо переміщених осіб.

Стражник Л. Івано-Франківщина: Уперше за останні три місяці учні повернулися до шкіл [Електронний ресурс] / Л. Стражник // Голос України. – Електрон. дані. – Україна, 10.06.2022 – Режим доступу: <http://www.golos.com.ua/news/163520> (дата звернення: 10.06.2022). – Загол. з екрана.

У середніх освітніх закладах Івано-Франківської територіальної громади організовано літні табори.

Гербовка Н. Львів: Презентували проект Національного центру реабілітації [Електронний ресурс] / Н. Гербовка // Голос України. – Електрон. дані. – Україна, 11.06.2022 – Режим доступу: <http://www.golos.com.ua/news/163533> (дата звернення: 11.06.2022). – Загол. з екрана.

Ветерани російсько-української війни, наші воїни та мирні жителі гідні того, щоб отримувати найкраще лікування.

Чепурний В. Чернігівщина: Непроста посівна фінішує [Електронний ресурс] / В. Чепурний // Голос України. – Електрон. дані. – Україна, 11.06.2022 – Режим доступу: <http://www.golos.com.ua/news/163544> (дата звернення: 11.06.2022). – Загол. з екрана.

Активні бойові дії, розмінування територій, порушена логістика та проблеми з паливом – у таких умовах на Чернігівщині відбувалася весняна посівна.

Нитка В. Закарпаття: Тисячі переселенців, які знайшли притулок в Ужгороді, отримали статус ВПО [Електронний ресурс] / В. Нитка // Голос України. – Електрон. дані. – Україна, 11.06.2022 – Режим доступу: <http://www.golos.com.ua/news/163554> (дата звернення: 11.06.2022). – Загол. з екрана.

21 789 переселенців, які тимчасово проживають в Ужгороді, отримали статус внутрішньо переміщеної особи.

Івашко О. Миколаївщина: Область продовжують атакувати [Електронний ресурс] / О. Івашко // Голос України. – Електрон. дані. – Україна, 11.06.2022 – Режим доступу: <http://www.golos.com.ua/news/163560> (дата звернення: 11.06.2022). – Загол. з екрана.

Окупанти продовжують обстрілювати Миколаївщину. Під обстрілами Миколаївський та Баштанський райони.

Воронков В. Одеса: Військовий полігон повернувся у власність Міністерства оборони [Електронний ресурс] / В. Воронков // Голос України. – Електрон. дані. – Україна, 11.06.2022 – Режим доступу: <http://www.golos.com.ua/news/163562> (дата звернення: 11.06.2022). – Загол. з екрана.

Селищна рада на Океаніні незаконно вивела з державної власності і перевела в комунальну земельні ділянки, розміщені в межах загальновійськового полігону.

Троцюк Л. Рівненщина: До бюджетів усіх рівнів надійшло майже 3 мільярди гривень ПДФО [Електронний ресурс] / Л. Троцюк // Голос України. – Електрон. дані. – Україна, 11.06.2022 – Режим доступу: <http://www.golos.com.ua/news/163574> (дата звернення: 11.06.2022). – Загол. з екрана.

За січень–травень цього року бізнес-спільнота Рівненщини сплатила до зведеного бюджету 2 мільярди 965,2 мільйона гривень податку на доходи фізичних осіб.

Біля Одеси в морі здетонувала міна, — спікер ОВА [Електронний ресурс] // День. — Електрон. дані. — Україна, 11.06.2022. — Режим доступу: <https://day.kyiv.ua/uk/news/110622-bilya-odesy-v-mori-zdetonuvala-mina-spiker-ova> (дата звернення: 11.06.2022). — Загол. з екрана.

Ворожа міна, яку зірвало з якоря, здетонувала просто в морі біля Одеси.

На морському пляжі пролунав вибух [Електронний ресурс] // Голос України. — Електрон. дані. — Україна, 12.06.2022 — Режим доступу: <http://www.golos.com.ua/news/163594> (дата звернення: 12.06.2022). — Загол. з екрана.

У селі Грибівка Овідіопольського району на морському пляжі сталася трагедія — на міні підірвався 50-річний чоловік.

Воронков В. Одещина: Перші тонни зерна врожаю-2022 [Електронний ресурс] / В. Воронков // Голос України. — Електрон. дані. — Україна, 12.06.2022 — Режим доступу: <http://www.golos.com.ua/news/163599> (дата звернення: 12.06.2022). — Загол. з екрана.

Першими в Україні збирати врожай зернових розпочали в Ізмайльському районі.

Леошко В. Донецщина: 18-річна мешканка Бахмута здавала ворогу координати розташування ЗСУ [Електронний ресурс] / В. Леошко // Голос України. — Електрон. дані. — Україна, 12.06.2022 — Режим доступу: <http://www.golos.com.ua/news/163614> (дата звернення: 12.06.2022). — Загол. з екрана.

На Донецчині правоохоронці викрили 18-річну мешканку Бахмута, яка здавала російським загарбникам координати місць дислокації ЗСУ.

Здоровило Т. У Бердянську прогрімili три вибухи [Електронний ресурс] / Т. Здоровило // України молода. — Електрон. дані. — Україна, 12.06.2022. — Режим доступу: <https://umoloda.kyiv.ua/number/0/2006/167042/> (дата звернення: 12.06.2022). — Загол. з екрана.

На півдні Запорізької області в захопленому росіянами Бердянську під ранок 12 червня було чути три вибухи, частина міста залишилася без світла.

Здоровило Т. У Києві відбувається ідентифікація 220 загиблих захисників Маріуполя [Електронний ресурс] / Т. Здоровило // України молода. — Електрон. дані. — Україна, 12.06.2022. — Режим доступу: <https://umoloda.kyiv.ua/number/0/2006/167056/> (дата звернення: 12.06.2022). — Загол. з екрана.

Україна під час двох обмінів тілами загиблих отримала тіла 220 захисників Маріуполя, які перебували на заводі «Азовсталь». У Києві почалися заходи з ідентифікації загиблих.

Чиновник Генштабу ЗСУ застосував зброю в спальному районі Києва, розпочато розслідування — Резніков [Електронний ресурс] // День. — Електрон. дані. — Україна, 12.06.2022. — Режим доступу: <https://day.kyiv.ua/uk/news/120622-chynovnyk-genshtabu-zsu-zastosuvav-zbroyu-v-spalnomu-rayoni-kyueva-rozpochato> (дата звернення: 12.06.2022). — Загол. з екрана.

Чиновник Генерального штабу ЗСУ в п'ятницю застосував вогнепальну зброю в спальному районі Києва. Про це повідомив міністр оборони Олексій Резніков, передає пресслужба Міноборони України

Лісова Л. Черкаські актори відновлюють вистави у театрі [Електронний ресурс] / Л. Лісова // Голос України. – Електрон. дані. – Україна, 13.06.2022 – Режим доступу: <http://www.golos.com.ua/news/163621> (дата звернення: 13.06.2022). – Загол. з екрана.
Адміністрація Черкаського обласного драматичного театру імені Тараса Шевченка повідомила про відновлення показу спектаклів у своєму приміщенні (на знімках – актори та фрагмент вистави).

Терещенко І. Луганщина: Бої на вулицях Сєвєродонецька тривають. Під обстрілами — підприємства і житло [Електронний ресурс] / І. Терещенко // Голос України. – Електрон. дані. – Україна, 13.06.2022 – Режим доступу: <http://www.golos.com.ua/news/163645> (дата звернення: 13.06.2022). – Загол. з екрана.

Бої на вулицях Сєвєродонецька тривають, рашисти стягують дедалі більше техніки та вбивць, щоб оточити Сєвєродонецьк та Лисичанськ, а також «перерізати» трасу Лисичанськ — Бахмут.

Воронков В. Одеса: Ситуація залишається напруженою [Електронний ресурс] / В. Воронков // Голос України. – Електрон. дані. – Україна, 13.06.2022 – Режим доступу: <http://www.golos.com.ua/news/163641> (дата звернення: 13.06.2022). – Загол. з екрана.

Ніч в Одеській області минула під сигнали повітряної тривоги, але без обстрілів. Сили оборони області продовжують виконувати поставлені завдання.

Івашко О. Миколаївщина: Область продовжують обстрілювати [Електронний ресурс] / О. Івашко // Голос України. – Електрон. дані. – Україна, 13.06.2022 – Режим доступу: <http://www.golos.com.ua/news/163659> (дата звернення: 13.06.2022). – Загол. з екрана.

Сьогодні зранку в Миколаєві лунають вибухи. Інформація з приводу пошкоджених об'єктів та постраждалих уточнюється. Про це повідомляє обласна військова адміністрація.

Скрипник В. Вінниця: Викладачка вишу виправдовувала військову агресію росіян [Електронний ресурс] / В. Скрипник // Голос України. – Електрон. дані. – Україна, 13.06.2022 – Режим доступу: <http://www.golos.com.ua/news/163635> (дата звернення: 13.06.2022). – Загол. з екрана.

В особистому комп'ютері шанувальниці «руського міра» знайшли матеріали на підтримку війни

Чепурний В. Чернігівщина: СБУ викрила агітаторку за агресора [Електронний ресурс] / В. Чепурний // Голос України. – Електрон. дані. – Україна, 13.06.2022 – Режим доступу: <http://www.golos.com.ua/news/163665> (дата звернення: 13.06.2022). – Загол. з екрана.

Співробітники СБУ викрили мешканку одного з прикордонних населених пунктів Чернігівщини, яка виправдовувала збройну агресію РФ проти України.

Гербовка Н. Львів: Зібрали майже 150 тисяч гривень для ЗСУ [Електронний ресурс] / Н. Гербовка // Голос України. – Електрон. дані. – Україна, 13.06.2022 – Режим доступу: <http://www.golos.com.ua/news/163671> (дата звернення: 13.06.2022). – Загол. з екрана.

Метою солодкого ярмарку був збір коштів для Львівської 80-ї ОМДШБ.

Чепурний В. Чернігівщина: Російський удар по Прилуках. Чотири села евакуюють [Електронний ресурс] / В. Чепурний // Голос України. – Електрон. дані. – Україна, 13.06.2022 – Режим доступу: <http://www.golos.com.ua/news/163672> (дата звернення: 13.06.2022). – Загол. з екрана.

Сьогодні в обідню пору росіяни вдарили трьома ракетами по Прилуках.

Здоровило Т. Святогірський мер перейшов на бік так званої «ДНР» [Електронний ресурс] / Т. Здоровило // України молода. – Електрон. дані. – Україна, 13.06.2022. – Режим доступу: <https://umoloda.kyiv.ua/number/0/2006/167072/> (дата звернення: 13.06.2022). – Загол. з екрана.

Мер Святогірська Володимир Бандура зрадив Україну та перейшов на бік так званої "ДНР".

Поваляєв І. Прилуки зазнали ракетного удару [Електронний ресурс] / І. Поваляєв // України молода. – Електрон. дані. – Україна, 13.06.2022. – Режим доступу: <https://umoloda.kyiv.ua/number/0/2006/167075/> (дата звернення: 13.06.2022). – Загол. з екрана.

Ворог завдав ракетного удару по райцентру Прилуки Чернігівської області в понеділок після обіду

Росіяни обстріляли прикордонні райони Чернігівщини та Сумщини [Електронний ресурс] // День. – Електрон. дані. – Україна, 13.06.2022. – Режим доступу: <https://day.kyiv.ua/uk/news/130622-rosiyany-obstrilyaly-prykordonni-rayony-chernigivshchyny-ta-sumshchyny> (дата звернення: 13.06.2022). – Загол. з екрана.

Російські загарбники обстріляли з території РФ прикордонні райони Чернігівської та Сумської областей.

Чернов В. Суми: Фінансову допомогу надають... у бібліотеці [Електронний ресурс] / В. Чернов // Голос України. – Електрон. дані. – Україна, 14.06.2022 – Режим доступу: <http://www.golos.com.ua/news/163687> (дата звернення: 14.06.2022). – Загол. з екрана.

У Сумах працівники бібліотеки імені Шевченка допомагають містянам отримати фінансову підтримку від держави та міжнародних організацій.

Гербовка Н. Львів: Бригади сил тероборони і обороняють, і допомагають [Електронний ресурс] / Н. Гербовка // Голос України. – Електрон. дані. – Україна, 14.06.2022 – Режим доступу: <http://www.golos.com.ua/news/163691> (дата звернення: 14.06.2022). – Загол. з екрана.

Група цивільно-військового співробітництва 103-ї окремої бригади сил тероборони ЗСУ розвозить допомогу місцевому населенню прифронтових сіл.

Терещенко І. Луганщина: Сєвєродонецьк не заблоковано! Загрози оточення українських військ немає [Електронний ресурс] / І. Терещенко // Голос України. – Електрон. дані. – Україна, 14.06.2022 – Режим доступу: <http://www.golos.com.ua/news/163694> (дата звернення: 14.06.2022). – Загол. з екрана.

Усі мости навколо обласного центру Луганщини зруйновано, але комунікація з Сєвєродонецьком є. Городяни, які залишилися в місті, виживають у вкрай важких умовах.

Івашко О. Миколаївщина: Область перебуває в зерновій блокаді [Електронний ресурс] / О. Івашко // Голос України. – Електрон. дані. – Україна, 14.06.2022 – Режим доступу: <http://www.golos.com.ua/news/163706> (дата звернення: 14.06.2022). – Загол. з екрана.

Уже понад три місяці Миколаївщина перебуває під постійними обстрілами з боку російських агресорів та загрозою окупації.

Суховерхівка Л. Рівненщина: Служба зайнятості знайшла роботу для 5,3 тисячі осіб [Електронний ресурс] / Л. Суховерхівка // Голос України. – Електрон. дані. – Україна, 14.06.2022 – Режим доступу: <http://www.golos.com.ua/news/163708> (дата звернення: 14.06.2022). – Загол. з екрана.

Послугами служби зайнятості на Рівненщині у січні-травні цього року скористалися 25,1 тисячі осіб, зокрема 21,3 тисячі безробітних.

Івашко О. Миколаївщина: Розмінують водні об'єкти [Електронний ресурс] / О. Івашко // Голос України. – Електрон. дані. – Україна, 14.06.2022 – Режим доступу: <http://www.golos.com.ua/news/163715> (дата звернення: 14.06.2022). – Загол. з екрана.

Розпочато роботи з обстеження прибережних захисних смуг з прилеглою водною акваторією міста Миколаєва на наявність вибухонебезпечних предметів.

Воронков В. Одеський оперний відновлює роботу [Електронний ресурс] / В. Воронков // Голос України. – Електрон. дані. – Україна, 14.06.2022 – Режим доступу: <http://www.golos.com.ua/news/163722> (дата звернення: 14.06.2022). – Загол. з екрана.

З 17 червня вперше, більш як за три місяці війни, Одеський національний театр опери та балету відновлює показ вистав.

Неїжмак В. Полтавщина: Шахраї надсилають фейкові «звернення» про допомогу ЗСУ від керівників області [Електронний ресурс] / В. Неїжмак // Голос України. – Електрон. дані. – Україна, 14.06.2022 – Режим доступу: <http://www.golos.com.ua/news/163738> (дата звернення: 14.06.2022). – Загол. з екрана.

Жителям Полтавщини почали надходити листи з проханнями допомогти ЗСУ України на підірваних зразках офіційної документації обласної військової адміністрації.

Здоровило Т. Повітряний бій з росіянами ЗСУ провели на Миколаївщині [Електронний ресурс] / Т. Здоровило // України молода. – Електрон. дані. – Україна, 14.06.2022. – Режим доступу: <https://umoloda.kyiv.ua/number/0/2006/167086/> (дата звернення: 14.06.2022). – Загол. з екрана.

На Миколаївщині в районі міста Снігурівка 13 червня відбувся повітряний бій. З винищувача Су-35 росіяни випустили ракету «повітря-повітря» по парі українських Мі-8. Гелікоптерам вдалось ухилитися.

Здоровило Т. У Маріуполі окупанти хочуть відкрити розбомблений драмтеатр – Андрущенко [Електронний ресурс] / Т. Здоровило // України молода. – Електрон. дані. – Україна, 14.06.2022. – Режим доступу: <https://umoloda.kyiv.ua/number/0/2006/167087/> (дата звернення: 14.06.2022). – Загол. з екрана.

У розбомбленому Драматичному театрі Маріуполя російські окупанти мають намір відкрити новий сезон вже у вересні.

Дві російські ракети були збиті українською ППО над Одещиною [Електронний ресурс] // День. – Електрон. дані. – Україна, 14.06.2022. – Режим доступу: <https://day.kyiv.ua/uk/news/140622-dvi-rosiyski-rakety-buly-zbyti-ukrayinskoyu-pro-nad-odeshchynoyu> (дата звернення: 14.06.2022). – Загол. з екрана.

На Одещині ворог уранці у вівторок знову завдав ракетного удару, дві випущені ракети були збиті українською ППО над морем.

Терещенко І. Луганщина: Ворог фокусує увагу на севєродонецькій промзоні [Електронний ресурс] / І. Терещенко // Голос України. – Електрон. дані. – Україна, 15.06.2022 – Режим доступу: <http://www.golos.com.ua/news/163757> (дата звернення: 15.06.2022). – Загол. з екрана.

Артилерія росіян без зупину й цілодобово нищить населені пункти вільної частини Луганщини. Нині фокус уваги рашистів - севєродонецька промзона, яку вони потужно обстрілюють із гармат великого калібру.

Терещенко І. Луганщина: Евакуація триває, але проводити її стає дедалі складніше [Електронний ресурс] / І. Терещенко // Голос України. – Електрон. дані. – Україна, 15.06.2022 – Режим доступу: <http://www.golos.com.ua/news/163765> (дата звернення: 15.06.2022). – Загол. з екрана.

Ще кілька десятків мешканців евакуйовано з Лисичанська, Привілля та навколишніх населених пунктів за добу, що минула.

Чернов В. Сумщина: Меценати допомагають громаді відновити інфраструктуру [Електронний ресурс] / В. Чернов // Голос України. – Електрон. дані. – Україна, 15.06.2022 – Режим доступу: <http://www.golos.com.ua/news/163773> (дата звернення: 15.06.2022). – Загол. з екрана.

Сумська обласна дирекція «Укргазбанку» подарувала Охтирській міськраді мільйон гривень.

Чернов В. Сумщина: Підприємців звільнили від орендної плати [Електронний ресурс] / В. Чернов // Голос України. – Електрон. дані. – Україна, 15.06.2022 – Режим доступу: <http://www.golos.com.ua/news/163777> (дата звернення: 15.06.2022). – Загол. з екрана.

У Сумській громаді структури, котрі використовують у своїй діяльності комунальне майно, звільнили від орендної плати за нього.

Здоровило Т. У ракетного удару завдано по Дніпропетровщині, на Херсонщині – окупантам не переливки [Електронний ресурс] / Т. Здоровило // України молода. – Електрон. дані. – Україна, 15.06.2022. – Режим доступу: <https://umoloda.kyiv.ua/number/0/2006/167104/> (дата звернення: 15.06.2022). – Загол. з екрана.

Поодиноких обстрілів в ніч на 15 червня зазнав Харків, страждають від атак окупантів Дніпропетровська та Миколаївська області, триває боротьба за Луганську та Донецьку області, а в Херсонській області все більше людей відмовляються йти на колаборацію.

Нікітенко Л. В Умані в колишнього військового вдома знайшли амуніції зсу на 2 мільйони [Електронний ресурс] / Л. Нікітенко // України молода. – Електрон. дані. – Україна, 15.06.2022. – Режим доступу: <https://umoloda.kyiv.ua/number/3808/2006/167130/> (дата звернення: 15.06.2022). – Загол. з екрана.

В Умані Служба безпеки України викрила ділка, який привласнив і продавав військову амуніцію, призначену для ЗСУ.

Якименко М. Волинь: Завершено електрифікацію дільниці Ковель - Ізов - держкордон [Електронний ресурс] / М. Якименко // Голос України. – Електрон. дані. – Україна, 16.06.2022 – Режим доступу: <http://www.golos.com.ua/news/163802> (дата звернення: 16.06.2022). – Загол. з екрана.

Про це йшлося 15 червня під час онлайн-наради представників «Укрзалізниці» з польськими перевізниками, інформує Rail.insider.

Терещенко І. Луганщина: Ворог намагається атакувати одночасно на дев'яти напрямках [Електронний ресурс] / І. Терещенко // Голос України. – Електрон. дані. – Україна, 16.06.2022 – Режим доступу: <http://www.golos.com.ua/news/163807> (дата звернення: 16.06.2022). – Загол. з екрана.

Запекла боротьба за Луганщину триває. Противник зосередив на півночі області свої основні ударні сили і намагається атакувати одночасно на дев'яти напрямках.

Леошко В. Донецщина: Педагоги освітніх закладів отримали ноутбуки від ЮНІСЕФ [Електронний ресурс] / В. Леошко // Голос України. – Електрон. дані. – Україна,

16.06.2022 – Режим доступу: <http://www.golos.com.ua/news/163809> (дата звернення: 16.06.2022). – Загол. з екрана.

229 ноутбуків передали ЮНІСЕФ і Міносвіти вчителям 21 школи та педагогам трьох закладів профтехосвіти Донеччини, зруйнованих чи пошкоджених через війну.

Рибальченко В. Дніпро: Реконструйована перша за час війни амбулаторія [Електронний ресурс] / В. Рибальченко // Голос України. – Електрон. дані. – Україна, 16.06.2022 – Режим доступу: <http://www.golos.com.ua/news/163815> (дата звернення: 16.06.2022). – Загол. з екрана.

Ще одну амбулаторію відкрили в Дніпрі після масштабної реконструкції. Це вже 24 амбулаторія, яку оновили коштом Світового банку.

Чепурний В. Чернігів: Українські архітектори пропонують відродження міста попри війну [Електронний ресурс] / В. Чепурний // Голос України. – Електрон. дані. – Україна, 16.06.2022 – Режим доступу: <http://www.golos.com.ua/news/163814> (дата звернення: 16.06.2022). – Загол. з екрана.

Національна спілка архітекторів України має намір допомогти Чернігову з відбудовою міста. Представники організації пропонують для цього як власний досвід та професіоналізм, так і своїх іноземних колег. І переконані, що не варто чекати закінчення війни, щоб почати відбудову.

Нитка В. Ужгород: Відкрили перший у державі сервісний центр Товариства Червоного Хреста України [Електронний ресурс] / В. Нитка // Голос України. – Електрон. дані. – Україна, 16.06.2022 – Режим доступу: <http://www.golos.com.ua/news/163818> (дата звернення: 16.06.2022). – Загол. з екрана.

Центр надаватиме медичну, фармацевтичну, соціальну допомогу, консультації психолога.

Воронков В. Туреччина пропонує скасувати розмінування Одеського порту [Електронний ресурс] / В. Воронков // Голос України. – Електрон. дані. – Україна, 16.06.2022 – Режим доступу: <http://www.golos.com.ua/news/163826> (дата звернення: 16.06.2022). – Загол. з екрана.

Для розблокування зернового експорту знімати міни, що розміщені в акваторії Чорного моря, не знадобиться.

Неїжмак В. Полтавщина: У Кременчуці патрульні поліцейські пересіли на велосипеди [Електронний ресурс] / В. Неїжмак // Голос України. – Електрон. дані. – Україна, 16.06.2022 – Режим доступу: <http://www.golos.com.ua/news/163835> (дата звернення: 16.06.2022). – Загол. з екрана.

В індустриальній столиці Полтавщини влітку вже традиційно почали працювати поліцейські велопатрулі.

Якименко М. Луцьк: Ціни зростають [Електронний ресурс] / М. Якименко // Голос України. – Електрон. дані. – Україна, 16.06.2022 – Режим доступу: <http://www.golos.com.ua/news/163838> (дата звернення: 16.06.2022). – Загол. з екрана.

Виконком Луцької міськради ухвалив низку рішень стосовно підвищення цін, зокрема й на вартість проїзду у міських маршрутках...

Воронков В. Одещина: Поромний комплекс збільшив потужності вдвічі [Електронний ресурс] / В. Воронков // Голос України. – Електрон. дані. – Україна, 16.06.2022 – Режим доступу: <http://www.golos.com.ua/news/163859> (дата звернення: 16.06.2022). – Загол. з екрана.

Час очікування переправи через Дунай на міжнародній лінії Орлівка (Україна) - Ісакча (Румунія) скоротився вдвічі - з трьох до півтори години.

Окупанти намагаються встановити повний контроль над Сєверодонецьком [Електронний ресурс] // День. – Електрон. дані. – Україна, 16.06.2022. – Режим доступу: <https://day.kyiv.ua/uk/news/160622-okupanty-namagayutsya-vstanovyty-povnyy-kontrol-nad-syevyeronodoneskom> (дата звернення: 16.06.2022). – Загол. з екрана.

На Донбасі армія РФ штурмує на Слов'янському напрямку, намагається встановити повний контроль над Сєверодонецьком, розповідає видання Суспільне мовлення України.

Покровськ, Мирноград та інші міста і села району знову без води [Електронний ресурс] // День. – Електрон. дані. – Україна, 16.06.2022. – Режим доступу: <https://day.kyiv.ua/uk/news/160622-pokrovsk-myrnograd-ta-inshi-mista-i-sela-rayonu-znovu-bez-vody> (дата звернення: 16.06.2022). – Загол. з екрана.

Покровськ, Мирноград та інші міста і села району через відсутність світла знову залишилися без води

Нитка В. Ужгород: 80 тисяч тонн гумдопомоги надійшло в Україну через Закарпаття [Електронний ресурс] / В. Нитка // Голос України. – Електрон. дані. – Україна, 17.06.2022 – Режим доступу: <http://www.golos.com.ua/news/163873> (дата звернення: 17.06.2022). – Загол. з екрана.

Від початку вторгнення російських загарбників в Україну і дотепер через пункти пропуску Закарпатської митниці пройшло 80 тисяч тонн гуманітарної допомоги.

Сулима С. Буковина: Чоловік призовного віку оформив фіктивне розлучення, щоб виїхати з дитиною за кордон [Електронний ресурс] / С. Сулима // Голос України. – Електрон. дані. – Україна, 17.06.2022 – Режим доступу: <http://www.golos.com.ua/news/163877> (дата звернення: 17.06.2022). – Загол. з екрана.

Українець фіктивно позбавив дружину батьківських прав, щоб втекти за кордон через Буковину.

Місюра І. Рівненщина: Підприємці залучили 900 мільйонів гривень доступних кредитів [Електронний ресурс] / І. Місюра // Голос України. – Електрон. дані. – Україна, 17.06.2022 – Режим доступу: <http://www.golos.com.ua/news/163875> (дата звернення: 17.06.2022). – Загол. з екрана.

У рамках Програми для суб'єктів малого і середнього підприємництва в Рівненській області видано кредитів на 3,3 млрд грн.

Панасюк Т. Рівненщина: Продовжується будівництво житла для військовослужбовців [Електронний ресурс] / Т. Панасюк // Голос України. – Електрон. дані. – Україна, 17.06.2022 – Режим доступу: <http://www.golos.com.ua/news/163878> (дата звернення: 17.06.2022). – Загол. з екрана.

Начальник Рівненської ОВА Віталій Коваль відвідав будівельний об'єкт, де зводять житловий комплекс з чотирьох будинків.

Скрипник В. Вінниця: Подорожчав проїзд у маршрутках [Електронний ресурс] / В. Скрипник // Голос України. – Електрон. дані. – Україна, 17.06.2022 – Режим доступу: <http://www.golos.com.ua/news/163896> (дата звернення: 17.06.2022). – Загол. з екрана.

П'ятнадцять гривень замість десяти сплачуватимуть з 18 червня пасажери маршрутних таксі у Вінниці.

Черкасець О. Військова адміністрація Києва заборонила салюти [Електронний ресурс] / О. Черкасець // України молода. – Електрон. дані. – Україна, 17.06.2022. – Режим доступу: <https://umoloda.kyiv.ua/number/0/2006/167192/> (дата звернення: 17.06.2022). – Загол. з екрана.

Голова Київської міської військової адміністрації Микола Жирнов підписав окреме доручення щодо дотримання режиму тиші у столиці на період повномасштабної війни.

Здоровило Т. Ракетного удару зазнав Миколаїв [Електронний ресурс] / Т. Здоровило // України молода. – Електрон. дані. – Україна, 17.06.2022. – Режим доступу: <https://umoloda.kyiv.ua/number/0/2006/167174/> (дата звернення: 17.06.2022). – Загол. з екрана.

Російські загарбники зранку 17 червня вдарили ракетами по Миколаєву, одна людина загинула.

Від початку року на Рівненщині виявили майже сотню домашніх кривдників [Електронний ресурс] // Голос України. – Електрон. дані. – Україна, 18.06.2022 – Режим доступу: <http://www.golos.com.ua/news/163939> (дата звернення: 18.06.2022). – Загол. з екрана.

Вараською окружною прокуратурою скеровано до суду обвинувальний акт стосовно 43-річного жителя цього самого району, якому інкримінують вчинення домашнього насильства (ст. 126-1 КК України).

Черкасець О. Ракетний удар по Кременчуку: ворог поцілив у НПЗ та ТЕЦ [Електронний ресурс] / О. Черкасець // України молода. – Електрон. дані. – Україна, 18.06.2022. – Режим доступу: <https://umoloda.kyiv.ua/number/0/2006/167195/> (дата звернення: 18.06.2022). – Загол. з екрана.

Окупанти випустили одразу до восьми ракет по Кременчуку, що на Полтавщині, поцілили у Кременчуцький нафтопереробний завод.

Черкасець О. Школярі у Миколаєві більше не вивчатимуть російську мову [Електронний ресурс] / О. Черкасець // України молода. – Електрон. дані. – Україна, 18.06.2022. – Режим доступу: <https://umoloda.kyiv.ua/number/0/2006/167211/> (дата звернення: 18.06.2022). – Загол. з екрана.

Виконавчий комітет Миколаївського міської ради 17 червня, прийняв рішення заборонити у школах Миколаєва російську мову.

Неїжмак В. Полтавщина: Нашим військовим передають бельгійські намети [Електронний ресурс] / В. Неїжмак // Голос України. – Електрон. дані. – Україна, 19.06.2022 – Режим доступу: <http://www.golos.com.ua/news/163958> (дата звернення: 19.06.2022). – Загол. з екрана.

На Полтавщині отримали 163 бельгійські намети.

Леошко В. Донеччина: Від початку війни рятувальники евакуювали понад 9 200 осіб [Електронний ресурс] / В. Леошко // Голос України. – Електрон. дані. – Україна, 19.06.2022 – Режим доступу: <http://www.golos.com.ua/news/163960> (дата звернення: 19.06.2022). – Загол. з екрана.

Понад 9 200 осіб евакуювали рятувальники ДСНС із населених пунктів сходу від початку російського вторгнення.

На Дніпропетровщині вибухнув резервуар з паливом – одна людина загинула [Електронний ресурс] // Голос України. – Електрон. дані. – Україна, 19.06.2022 – Режим

доступу: <http://www.golos.com.ua/news/163963> (дата звернення: 19.06.2022). – Загол. з екрана.

На Дніпропетровщині вибухнув резервуар із паливом у Новомосковському районі.

Здоровило Т. У Київській області проводитимуть рейди щодо дотримання комендантської години - Кулеба [Електронний ресурс] / Т. Здоровило // України молода. – Електрон. дані. – Україна, 19.06.2022. – Режим доступу: <https://umoloda.kyiv.ua/number/0/2006/167222/> (дата звернення: 19.06.2022). – Загол. з екрана.

У Київській області правоохоронці будуть контролювати дотримання комендантської години, яка зараз триває з 23:00 до 05:00.

Здоровило Т. Ракетні удари по Новомосковську спричинили масштабну пожежу на нафтобазі [Електронний ресурс] / Т. Здоровило // України молода. – Електрон. дані. – Україна, 19.06.2022. – Режим доступу: <https://umoloda.kyiv.ua/number/0/2006/167217/> (дата звернення: 19.06.2022). – Загол. з екрана.

Через удар трьох російських ракет уже 14 годин поспіль рятувальники гасять пожежу, яка виникла на нафтобазі в Новомосковську.

У школах Миколаєва з 1 вересня заборонено використання російської мови [Електронний ресурс] // День. – Електрон. дані. – Україна, 18.06.2022. – Режим доступу: <https://day.kyiv.ua/uk/news/180622-u-shkolah-mykolayeva-z-1-veresnya-zaboroneno-vykorystannya-rosiyskoyi-movy> (дата звернення: 18.06.2022). – Загол. з екрана.

Виконавчий комітет Миколаївської міської ради ухвалив рішення "про заборону використання російської мови" у школах з 1 вересня 2022 року.

Воронков В. Одещина: Вночі збито дві ракети «Онікс» [Електронний ресурс] / В. Воронков // Голос України. – Електрон. дані. – Україна, 20.06.2022 – Режим доступу: <http://www.golos.com.ua/news/164043> (дата звернення: 20.06.2022). – Загол. з екрана.

Минулої ночі рашисти намагалися провести черговий ракетний обстріл Одеської області.

Місюра І. Соціальні заклади Рівненщини отримали гуманітарну допомогу [Електронний ресурс] / І. Місюра // Голос України. – Електрон. дані. – Україна, 20.06.2022 – Режим доступу: <http://www.golos.com.ua/news/164055> (дата звернення: 20.06.2022). – Загол. з екрана.

Громадська організація «Інститут податкових реформ» передала на Рівненщину побутову техніку як гуманітарну допомогу.

Скрипник В. Вінниця: Найбільше подорожчали рис, фрукти та овочі [Електронний ресурс] / В. Скрипник // Голос України. – Електрон. дані. – Україна, 20.06.2022 – Режим доступу: <http://www.golos.com.ua/news/164067> (дата звернення: 20.06.2022). – Загол. з екрана.

Харчові продукти на Вінниччині у травні нинішнього року додали в ціні 3,7%.

Здоровило Т. Окупанти захопили Метьолкіно поблизу Сіверодонецька – Гайдай [Електронний ресурс] / Т. Здоровило // України молода. – Електрон. дані. – Україна, 20.06.2022. – Режим доступу: <https://umoloda.kyiv.ua/number/0/2006/167237/> (дата звернення: 20.06.2022). – Загол. з екрана.

На Луганщині точаться бої в багатьох селищах навколо Сіверодонецька та Лисичанська. Наразі ЗСУ втратили контроль над Метьолкіним поблизу Сіверодонецька.

Терещенко І. Луганщина: У севєродонецькій промзоні тривають бої, ворог наступає вздовж «дороги життя» [Електронний ресурс] / І. Терещенко // Голос України. – Електрон.

дані. – Україна, 21.06.2022 – Режим доступу: <http://www.golos.com.ua/news/164098> (дата звернення: 21.06.2022). – Загол. з екрана.

Вкрай важкою є ситуація по всій лінії Луганського фронту.

Івашко О. Миколаїв: Прокуратура розслідує наслідки ракетного удару [Електронний ресурс] / О. Івашко // Голос України. – Електрон. дані. – Україна, 21.06.2022 – Режим доступу: <http://www.golos.com.ua/news/164089> (дата звернення: 21.06.2022). – Загол. з екрана.

Днями військовослужбовці РФ завдали ракетних ударів по спальним районам Миколаєва. Внаслідок ворожих атак загинули двоє місцевих мешканців...

Панасюк Т. На Рівненщину переїжджає ще один харківський медичний виш [Електронний ресурс] / Т. Панасюк // Голос України. – Електрон. дані. – Україна, 21.06.2022 – Режим доступу: <http://www.golos.com.ua/news/164088> (дата звернення: 21.06.2022). – Загол. з екрана.

На Рівненщину релокується ще один вищий навчальний заклад - Харківський інститут медицини та біомедичних наук.

Івашко О. Миколаїв: Медичні заклади отримали ліки [Електронний ресурс] / О. Івашко // Голос України. – Електрон. дані. – Україна, 21.06.2022 – Режим доступу: <http://www.golos.com.ua/news/164092> (дата звернення: 21.06.2022). – Загол. з екрана.

Від початку війни Агенція розвитку Миколаєва через Гуманітарний штаб Миколаєва передала міським лікарням медикаменти на загальну суму понад 2,8 млн грн.

Чернов В. Сумщина: Підприємцям компенсують половину збитків [Електронний ресурс] / В. Чернов // Голос України. – Електрон. дані. – Україна, 21.06.2022 – Режим доступу: <http://www.golos.com.ua/news/164093> (дата звернення: 21.06.2022). – Загол. з екрана.

На Сумщині нададуть допомогу представникам мікро- та малого бізнесу, які постраждали через військову агресію РФ.

Нитка В. Закарпаття: Дитячі табори працюватимуть ціле літо [Електронний ресурс] / В. Нитка // Голос України. – Електрон. дані. – Україна, 21.06.2022 – Режим доступу: <http://www.golos.com.ua/news/164086> (дата звернення: 21.06.2022). – Загол. з екрана.

Цього літа діти на Закарпатті відпочиватимуть аж у 74 місцях. Загалом у таборах на базі шкіл перебуватиме майже 4 500 хлопчиків і дівчаток.

Здоровило Т. У Миколаєві та Херсоні вранці прогрімili вибухи [Електронний ресурс] / Т. Здоровило // України молода. – Електрон. дані. – Україна, 21.06.2022. – Режим доступу: <https://umoloda.kyiv.ua/number/0/2006/167255/> (дата звернення: 21.06.2022). – Загол. з екрана.

Вранці 21 червня в Миколаєві прогрімilo кілька гучних вибухів.

На Сєвєродонецькому напрямку тривають бойові дії у місті Сєвєродонецьк [Електронний ресурс] // День. – Електрон. дані. – Україна, 21.06.2022. – Режим доступу: <https://day.kyiv.ua/uk/news/210622-na-syevyerodoneckomu-napryamku-tryvayut-boyovi-diyi-u-misti-syevyerodoneck> (дата звернення: 21.06.2022). – Загол. з екрана.

Триває сто вісімнадцята доба героїчного протистояння російському воєнному вторгненню.

У бомбосховищах заводу "Азот" у Сєвєродонецьку залишаються 568 людей, - Гайдай [Електронний ресурс] // День. – Електрон. дані. – Україна, 21.06.2022. – Режим доступу:

<https://day.kyiv.ua/uk/news/210622-u-bomboshovyshchah-zavodu-azot-u-syevyero-donecku-zalyshayutsya-568-lyudey-gayday> (дата звернення: 21.06.2022). – Загол. з екрана.

У бомбосховищах заводу "Азот", розташованому у Сєвєродонецьку (Луганська обл.), залишаються 568 людей, серед яких 38 дітей, заявив голова Луганської ОВА Сергій Гайдай

У Києві, Львівській, Харківській та Кіровоградській областях найбільше випадків розкрадання гумдопомоги, - Монастирський [Електронний ресурс] // День. – Електрон. дані. – Україна, 22.06.2022. – Режим доступу: <https://day.kyiv.ua/uk/news/220622-u-kyuev-i-lvivskiy-harkivskiy-ta-kirovogradskiy-oblastyah-naybilshe-vypadkiv-rozkradannya> (дата звернення: 22.06.2022). – Загол. з екрана.

Найбільше випадків розкрадання гуманітарної допомоги українські правоохоронці фіксують у Києві, Львівській, Харківській та Кіровоградській областях, повідомив міністр внутрішніх справ України Денис Монастирський.

Івашко О. Миколаїв: Російської мови в школах не буде [Електронний ресурс] / О. Івашко // Голос України. – Електрон. дані. – Україна, 22.06.2022 – Режим доступу: <http://www.golos.com.ua/news/164122> (дата звернення: 22.06.2022). – Загол. з екрана.

Згідно з рішенням виконкому Миколаївської міськради з 1 вересня у школах Миколаєва забороняється використання та вивчення російської мови.

Леошко В. Донеччина: Краматорськ готується до переходу на воєнні умови життя [Електронний ресурс] / В. Леошко // Голос України. – Електрон. дані. – Україна, 22.06.2022 – Режим доступу: <http://www.golos.com.ua/news/164132> (дата звернення: 22.06.2022). – Загол. з екрана.

У Краматорську на Донеччині триває проведення заходів на випадок наближення ворога до міста.

Чернов В. Сумщина: Побільшало громад, де відбуваються бої [Електронний ресурс] / В. Чернов // Голос України. – Електрон. дані. – Україна, 23.06.2022 – Режим доступу: <http://www.golos.com.ua/news/164180> (дата звернення: 23.06.2022). – Загол. з екрана.

На Сумщині до переліку ОТГ, де відбуваються бойові дії, додалося ще чотири.

Рибальченко В. Дніпропетровщина: Регіон прийняв найбільше переселенців [Електронний ресурс] / В. Рибальченко // Голос України. – Електрон. дані. – Україна, 23.06.2022 – Режим доступу: <http://www.golos.com.ua/news/164182> (дата звернення: 23.06.2022). – Загол. з екрана.

Дніпропетровщина стала притулком для більш як трьохсот тисяч внутрішньо переміщених осіб, які були вимушені покинути домівки. 67 тисяч з них - діти.

Неїжмак В. Полтавщина: Уже влітку гріють руки на дровах... [Електронний ресурс] / В. Неїжмак // Голос України. – Електрон. дані. – Україна, 23.06.2022 – Режим доступу: <http://www.golos.com.ua/news/164188> (дата звернення: 23.06.2022). – Загол. з екрана.

Полтавське облуправління лісового та мисливського господарства повідомило про збільшення кількості шахрайств.

Нитка В. Закарпаття: Школи випустять майже десять тисяч одинадятикласників [Електронний ресурс] / В. Нитка // Голос України. – Електрон. дані. – Україна, 23.06.2022 – Режим доступу: <http://www.golos.com.ua/news/164200> (дата звернення: 23.06.2022). – Загол. з екрана.

Переважна більшість закарпатських шкіл уже завершили навчальний рік.

Воронков В. Одещина: У криниці виявлено вісім тисяч боєприпасів [Електронний ресурс] / В. Воронков // Голос України. – Електрон. дані. – Україна, 23.06.2022 – Режим доступу: <http://www.golos.com.ua/news/164202> (дата звернення: 23.06.2022). – Загол. з екрана.

У селі Підгірне Болградського району під час чищення колодязя у дворі приватного будинку виявлено вибухонебезпечні предмети часів Другої світової війни.

Лісова Л. Черкащина: Міська рада заборонила діяльність церков московського патріархату [Електронний ресурс] / Л. Лісова // Голос України. – Електрон. дані. – Україна, 23.06.2022 – Режим доступу: <http://www.golos.com.ua/news/164212> (дата звернення: 23.06.2022). – Загол. з екрана.

На черговій сесії депутати Черкаської міської ради підтримали петицію громадян про заборону у місті діяльності культових споруд, котрі юридично належать до московського патріархату, та розірвання з ними договорів про оренду землі.

Воронков В. Одещина: Російська мова зникне зі шкільних програм [Електронний ресурс] / В. Воронков // Голос України. – Електрон. дані. – Україна, 23.06.2022 – Режим доступу: (<http://www.golos.com.ua/news/164205> дата звернення: 23.06.2022). – Загол. з екрана.

На Одещині з початком нового навчального року зі шкільної програми зникне російська мова та література.

Воронков В. Одеса: Дитячі садочки готуються до початку роботи [Електронний ресурс] / В. Воронков // Голос України. – Електрон. дані. – Україна, 23.06.2022 – Режим доступу: <http://www.golos.com.ua/news/164210> (дата звернення: 23.06.2022). – Загол. з екрана.

В Одесі планується поетапне відкриття дитячих садочків. До середини липня розпочнуть роботу 18, а у серпні запустять усі дошкільні заклади, в яких є укріплення.

Здоровило Т. Росіяни захопили ще два села на Луганщині, а траса Лисичанськ-Бахмут непроїзна – Гайдай [Електронний ресурс] / Т. Здоровило // України молода. – Електрон. дані. – Україна, 23.06.2022. – Режим доступу: <https://umoloda.kyiv.ua/number/0/2006/167326/> (дата звернення: 23.06.2022). – Загол. з екрана.

У Луганській області російські війська 22 червня захопили селище Лоскутівка та село Рай-Олександрівка, а днем раніше – Тошківку, Підлісне та Мирну Долину.

Здоровило Т. У Києві працює лінія для допомоги родичам зниклих безвісті захисників України [Електронний ресурс] / Т. Здоровило // України молода. – Електрон. дані. – Україна, 23.06.2022. – Режим доступу: <https://umoloda.kyiv.ua/number/0/2006/167332/> (дата звернення: 23.06.2022). – Загол. з екрана.

У Києві функціонує гаряча лінія, на яку можуть звертатися родичі військових, зниклих безвісти під час бойових дій.

У Миколаєві лунають потужні вибухи [Електронний ресурс] // День. – Електрон. дані. – Україна, 23.06.2022. – Режим доступу: <https://day.kyiv.ua/uk/news/230622-u-mykolayevi-lunayut-potuzhni-vybuhy> (дата звернення: 23.06.2022). – Загол. з екрана.

У Миколаєві лунають потужні вибухи, є загроза артобстрілу.

Рівненщина: СБУ виявила сховок з боєприпасами неподалік кордону з білоруссю [Електронний ресурс] // Голос України. – Електрон. дані. – Україна, 24.06.2022 – Режим доступу: <http://www.golos.com.ua/news/164245> (дата звернення: 24.06.2022). – Загол. з екрана.

Під час відпрацювання антитерористичних заходів на території Рівненської області, зокрема, викриття ворожих диверсійних груп, співробітники СБУ виявили схованку з боєприпасами.

Мельник П. Кіровоградщина: Майно ще одного підприємства арештовано за співпрацю з країною-агресором [Електронний ресурс] / П. Мельник // Голос України. – Електрон. дані. – Україна, 24.06.2022 – Режим доступу: <http://www.golos.com.ua/news/164247> (дата звернення: 24.06.2022). – Загол. з екрана.

Було встановлено, що власником 91 відсотка акцій підприємства є товариство, яке зареєстровано в країні-агресорці та є активним учасником державних закупівель у російській федерації. Замовниками його продукції були, зокрема, підприємства міністерства оборони РФ та Росенергоатом.

Скрипник В. Вінниця: Подорожчав проїзд у муніципальних автобусах [Електронний ресурс] / В. Скрипник // Голос України. – Електрон. дані. – Україна, 24.06.2022 – Режим доступу: <http://www.golos.com.ua/news/164253> (дата звернення: 24.06.2022). – Загол. з екрана.

Вартість однієї поїздки становитиме 12 гривень. Новий тариф почне діяти з 1 липня. Його затвердили на засіданні виконкому міськради 23 червня. Підвищення ціни на чотири гривні за одну поїздку у документі називають "коригуванням тарифу".

Здоровило Т. Захисники Сіверодонецька отримали команду відходити на нові позиції [Електронний ресурс] / Т. Здоровило // України молода. – Електрон. дані. – Україна, 24.06.2022. – Режим доступу: <https://umoloda.kyiv.ua/number/0/2006/167350/> (дата звернення: 24.06.2022). – Загол. з екрана.

У Луганській області захисники Сіверодонецька отримали команду відходити на нові укріплені позиції.

Поваляєв І. На Волині заборонили відвідувати ліси [Електронний ресурс] / І. Поваляєв // України молода. – Електрон. дані. – Україна, 24.06.2022. – Режим доступу: <https://umoloda.kyiv.ua/number/0/2006/167367/> (дата звернення: 24.06.2022). – Загол. з екрана.

Повна заборона на відвідування лісів запроваджується у Волинській області поблизу державного кордону з Білоруссю.

Здоровило Т. Жителів Миколаєва просять залишити місто через вкрай «погану ситуацію» [Електронний ресурс] / Т. Здоровило // України молода. – Електрон. дані. – Україна, 24.06.2022. – Режим доступу: <https://umoloda.kyiv.ua/number/0/2006/167357/> (дата звернення: 24.06.2022). – Загол. з екрана.

Олександр Сєнкевич, мер Миколаєва розповів, що ситуація у місті погана через постійні обстріли росіян і закликав містян евакуюватися на безпечнішу територію.

У Києві сформували перший дивізіон річкових катерів, - ВМС ЗСУ [Електронний ресурс] // День. – Електрон. дані. – Україна, 24.06.2022. – Режим доступу: <https://day.kyiv.ua/uk/news/240622-u-kyievi-sformuvaly-pershyy-divizion-richkovykh-kateriv-vms-zsu> (дата звернення: 24.06.2022). – Загол. з екрана.

Військово-Морські сили Збройних сил України сформували перший дивізіон майбутньої флотилії річкових катерів на Дніпрі.

У Житомирській області повідомляють про вибухи [Електронний ресурс] // Голос України. – Електрон. дані. – Україна, 25.06.2022 – Режим доступу: <http://www.golos.com.ua/news/164277> (дата звернення: 25.06.2022). – Загол. з екрана.

Цієї ночі було три масштабні повітряні тривоги.

Рівненщина: У фіктивних закупівлях продуктів на заклади освіти підозрюють 5 осіб [Електронний ресурс] // Голос України. – Електрон. дані. – Україна, 25.06.2022 – Режим доступу: <http://www.golos.com.ua/news/164283> (дата звернення: 25.06.2022). – Загол. з екрана.

За процесуального керівництва Рівненської обласної прокуратури повідомлено про підозру двом підприємцям та трьом посадовим особам управління освіти за фактом заволодіння державними коштами у великих розмірах, підробленні документів та їх використанні, вчинених за попередньою змовою групою осіб, а також у службовому підробленні документів, що спричинило тяжкі наслідки (ч. 3 ч. 4 ст. 191, ч. 3 ч. 4 ст. 358, ч. 1 ч. 2 ст. 366 КК України).

Івашко О. Миколаївщина: Розпочав роботу консультаційний центр [Електронний ресурс] / О. Івашко // Голос України. – Електрон. дані. – Україна, 25.06.2022 – Режим доступу: <http://www.golos.com.ua/news/164292> (дата звернення: 25.06.2022). – Загол. з екрана.

В області розпочав працювати один з перших в Україні Консультаційний центр при обласній службі зайнятості.

Терещенко І. Луганщина: Ворог закріпився в Сєвєродонецьку і завдає ударів по Лисичанську [Електронний ресурс] / І. Терещенко // Голос України. – Електрон. дані. – Україна, 26.06.2022 – Режим доступу: <http://www.golos.com.ua/news/164328> (дата звернення: 26.06.2022). – Загол. з екрана.

Після захоплення Сєвєродонецька ворог зосередив усі сили та засоби, намагаючись захопити останню велику фортецю Луганщини – Лисичанськ. Загарбники також закріпилися в Сєвєродонецьку, Сиротиному, Вороновому та Борівському.

Воронков В. По Одещині завдано ракетного удару [Електронний ресурс] / В. Воронков // Голос України. – Електрон. дані. – Україна, 27.06.2022 – Режим доступу: <http://www.golos.com.ua/news/164380> (дата звернення: 27.06.2022). – Загол. з екрана.

По Одеській області вночі, 27 червня, завдано ракетного удару із застосуванням літаків стратегічної авіації Ту-22М Росії.

Нитка В. Закарпаття: Учасники велоїзду збирали кошти для ЗСУ [Електронний ресурс] / В. Нитка // Голос України. – Електрон. дані. – Україна, 27.06.2022 – Режим доступу: <http://www.golos.com.ua/news/164388> (дата звернення: 27.06.2022). – Загол. з екрана.

Понад 35 тисяч гривень для наших військових зібрав масовий велоїзд Big City Ride, який учора відбувся в Ужгороді.

Сулима С. У Чернівецькій області група зацікавлених осіб продовжує дестабілізувати роботу лісової галузі [Електронний ресурс] / С. Сулима // Голос України. – Електрон. дані. – Україна, 27.06.2022 – Режим доступу: <http://www.golos.com.ua/news/164417> (дата звернення: 27.06.2022). – Загол. з екрана.

Схематозники й далі намагаються отримати прямий доступ до управління буковинськими лісами через кадрові перестановки і дискредитацію керівництва та колективів лісгоспів.

Скрипник В. Вінниця: Плату за оренду землі зменшили утричі [Електронний ресурс] / В. Скрипник // Голос України. – Електрон. дані. – Україна, 27.06.2022 – Режим доступу: <http://www.golos.com.ua/news/164392> (дата звернення: 27.06.2022). – Загол. з екрана.

Міська влада заохочує інвесторів розвивати виробництво в індустріальному парку.

Поліщук О. Рівненщина: Старшокласників області безплатно навчатимуть ІТ [Електронний ресурс] / О. Поліщук // Голос України. – Електрон. дані. – Україна, 27.06.2022 – Режим доступу: <http://www.golos.com.ua/news/164424> (дата звернення: 27.06.2022). – Загол. з екрана.

Рівненщина пілотуватиме освітній проект, який допоможе українцям розпочати власну кар'єру. Так, учні 9-11-х класів зможуть пройти тримісячні курси з ІТ-технологій «Career Passport #Ukraine» («Паспорт Кар'єри»).

Юркова О. Рівненщина: Один з екс-керівників митниці зловживав службовим становищем [Електронний ресурс] / О. Юркова // Голос України. – Електрон. дані. – Україна, 27.06.2022 – Режим доступу: <http://www.golos.com.ua/news/164412> (дата звернення: 27.06.2022). – Загол. з екрана.

Рівненською обласною прокуратурою скеровано до суду обвинувальний акт стосовно колишнього виконувача обов'язків керівника Рівненської митниці. Йому інкримінують зловживання за ч. 2 ст. 364 КК України.

Троцюк Л. Рівненщина: 66 мільйонів гривень податку на прибуток сплатили підприємства регіону [Електронний ресурс] / Л. Троцюк // Голос України. – Електрон. дані. – Україна, 28.06.2022 – Режим доступу: <http://www.golos.com.ua/news/164434> (дата звернення: 28.06.2022). – Загол. з екрана.

Упродовж січня-травня цього року суб'єкти господарювання Рівненської області сплатили до зведеного бюджету України 266 млн грн податку на прибуток підприємств.

Рибальченко В. Дніпро: Тестування випускників буде безпечним [Електронний ресурс] / В. Рибальченко // Голос України. – Електрон. дані. – Україна, 28.06.2022 – Режим доступу: <http://www.golos.com.ua/news/164435> (дата звернення: 28.06.2022). – Загол. з екрана.

Тимчасові екзаменаційні центри для проведення національного мультипредметного тестування облаштували у 14 школах Дніпра за рахунок міського бюджету.

Леошко В. Донецщина: Жителів прифронтової зони доправляють до безпечних регіонів [Електронний ресурс] / В. Леошко // Голос України. – Електрон. дані. – Україна, 28.06.2022 – Режим доступу: <http://www.golos.com.ua/news/164443> (дата звернення: 28.06.2022). – Загол. з екрана.

На Донецчині триває евакуація цивільних мешканців з прифронтових населених пунктів. Від початку повномасштабного вторгнення РФ евакуйовано понад 9300 осіб.

Терещенко І. Луганщина: Університет відновив роботу в Лубнах [Електронний ресурс] / І. Терещенко // Голос України. – Електрон. дані. – Україна, 28.06.2022 – Режим доступу: <http://www.golos.com.ua/news/164451> (дата звернення: 28.06.2022). – Загол. з екрана.

Луганський національний університет, який було евакуйовано з району проведення бойових дій, відновив свою діяльність у Лубнах Полтавської області.

Здоровило Т. Найінтенсивніші бої ведуться на Луганщині та Харківщині – Залужний [Електронний ресурс] / Т. Здоровило // України молода. – Електрон. дані. – Україна, 28.06.2022. – Режим доступу: <https://umoloda.kyiv.ua/number/0/2006/167439/> (дата звернення: 28.06.2022). – Загол. з екрана.

Валерій Залужний, головнокомандувач ЗСУ цієї ночі провів телефонну розмову із головою об'єднаного комітету начальників штабів США генералом Марком Міллі та начальником Штабу оборони Великої Британії адміралом сером Тоні Радакіном.

Здоровило Т. У Житомирі ділок продавав гумдопомогу для ЗСУ [Електронний ресурс] / Т. Здоровило // України молода. – Електрон. дані. – Україна, 28.06.2022. – Режим доступу:

<https://umoloda.kyiv.ua/number/0/2006/167441/> (дата звернення: 28.06.2022). – Загол. з екрана.

Керівника благодійної організації у Житомирі викрили на продажі військової амуніції та спорядження, безкоштовно отримані для потреб ЗСУ.

Місюра І. На Рівненщині відбудеться одинадцять аукціонів оренди держмайна [Електронний ресурс] / І. Місюра // Голос України. – Електрон. дані. – Україна, 29.06.2022 – Режим доступу: <http://www.golos.com.ua/news/164490> (дата звернення: 29.06.2022). – Загол. з екрана.

Сьогодні та завтра, 29-30 червня, на Рівненщині оголошено проведення 11 аукціонів з оренди держмайна.

Леошко В. Донецщина: Випускники шкіл Авдіївки отримали документи про освіту у Дніпрі [Електронний ресурс] / В. Леошко // Голос України. – Електрон. дані. – Україна, 29.06.2022 – Режим доступу: <http://www.golos.com.ua/news/164521> (дата звернення: 29.06.2022). – Загол. з екрана.

Випускники навчальних закладів Авдіївської громади отримали документи про освіту на базі Дніпровської академії неперервної освіти Дніпровської обласної ради.

Сулима С. Буковина: Продавали автомобілі, отримані як гуманітарна допомога [Електронний ресурс] / С. Сулима // Голос України. – Електрон. дані. – Україна, 29.06.2022 – Режим доступу: <http://www.golos.com.ua/news/164494> (дата звернення: 29.06.2022). – Загол. з екрана.

За даними слідства, працівники благодійної організації налагодили механізм збуту легкових автомобілів, ввезених до України як гуманітарна допомога.

Воронков В. Одещина: Ізмаїльщина зазнала потужного ракетного удару [Електронний ресурс] / В. Воронков // Голос України. – Електрон. дані. – Україна, 29.06.2022 – Режим доступу: <http://www.golos.com.ua/news/164502> (дата звернення: 29.06.2022). – Загол. з екрана.

28 червня силами української ППО над морем було збито крилату ракету типу «Онікс», якою рашисти намагалися вдарити по Ізмаїльському району.

Нитка В. Закарпаття: За добу розмитнили понад 1 200 автівок [Електронний ресурс] / В. Нитка // Голос України. – Електрон. дані. – Україна, 29.06.2022 – Режим доступу: <http://www.golos.com.ua/news/164543> (дата звернення: 29.06.2022). – Загол. з екрана.

Через скасування з 1 липня пільг на розмитнення автівок ажіотаж на кордоні не спадає.

Івашко О. Миколаївщина: Гуманітарна допомога надійшла з-за кордону [Електронний ресурс] / О. Івашко // Голос України. – Електрон. дані. – Україна, 29.06.2022 – Режим доступу: <http://www.golos.com.ua/news/164508> (дата звернення: 29.06.2022). – Загол. з екрана.

Миколаївщина отримала гуманітарну допомогу, підготовлену для мешканців області завдяки злагодженій співпраці одразу декількох установ, фондів та ініціатив.

Нікітенко Л. СБУ взяла чотирьох проросійських пропагандистів у Черкаському районі [Електронний ресурс] / Л. Нікітенко // України молода. – Електрон. дані. – Україна, 29.06.2022. – Режим доступу: <https://umoloda.kyiv.ua/number/3810/2006/167484/> (дата звернення: 29.06.2022). – Загол. з екрана.

СБУ припинила діяльність чотирьох проросійських пропагандистів у Черкаському районі.

Мешканці Сіверська почали повертатися додому попри загрози, - очільник Сіверської громади [Електронний ресурс] // День. – Електрон. дані. – Україна, 29.06.2022. – Режим доступу: <https://day.kyiv.ua/uk/news/290622-meshkanci-siverska-pochaly-povertatysya-dodomu-popry-zagrozy-ochilnyk-siverskoyi-gromady> (дата звернення: 29.06.2022). – Загол. з екрана.

Жителі Сіверської громади потроху повертаються у місто. Тут є проблеми з водою, світлом та газом, постійно чути роботу артилерії, але деяких людей це не зупиняє.